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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento del Reglamento General de Protección de
Datos (UE) 2016/679.

ACTA - COMISSIÓ INFORMATIVA DE BENESTAR I DRETS SOCIALS, EDUCACIÓ,
CULTURA I ESPORTS

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ INFORMATIVA DE BENESTAR I DRETS SOCIALS,
EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS DEL DIA 20 DE GENER DE 2022

En la Sala a la Sala de Comissions I de l'Antiga Fàbrica de Tabacs (Pati A Segon Pis)
C/Amadeu de Savoia, nº11, de la ciutat de València, sent les nou i deu minuts minuts del dia vint
de gener de dos mil vint-i-dos, es reunix en sessió ordinària, la Comissió Informativa de Benestar
i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, amb la assistència dels components d'esta, la Sra.
Isabel Lozano Lázaro, el Sr. Pere Fuset i Tortosa, la Sra. Glòria Tello Company
(telemàticament), la Sra. Elisa Valía Cotanda en substitució de la Sra. Pilar Bernabé García, la
Sra. Maite Ibáñez Giménez, la Sra. Marta Torrado de Castro, la Sra. Julia Climent Monzó, el Sr.
Narciso Estellés Escorihuela en substitució de la Sra. Amparo Picó Perís, i el Sr. José Gosálbez
Paya. Actua com a Secretari Jose Vicente Ruano Vila.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords.

Ha sol·licitat la participació a distància la Sra Glòria Tello Company. Tots els membres de
la comissió mostren la seua conformitat a la participació a distància de la Sra. Tello. 
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l’acta de la Sessió anterior de data 16 de desembre de 2021.

Pregunta la presidenta si algun membre de la Comissió ha de formular alguna observació a
l'acta de la sessió del dia 16 de desembre de 2021, prèviament distribuïda amb la convocatòria.
Com que no hi ha cap observació, queda aprovada d'acord amb el que prescriu l'article 91 del
ROF. 

2 RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000013-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta conjuntament el Sr. Fernando Giner Grima i la Sra. Amparo Picó Peris,
del Grup Municipal Ciutadans, relativa a "Vacants CEIP municipal Fernando de los Ríos i
reunió AMPA".

MOCIÓ

"El CEIP municipal Fernando de los Ríos presenta gravísimas carencias en materia de
personal desde hace meses, así como problemas técnicos que vienen imposibilitando que la labor
docente se lleve a cabo en condiciones óptimas.

En concreto, el aula de sexto de primaria se encuentra cerrada desde el pasado 3 de
diciembre de 2021 como consecuencia de grietas en el techo, con el consecuente realojo de los
alumnos a un aula provisional que no cumple los requisitos ni tecnológicos, ni de espacio, ni de
ventilación adecuados para el ejercicio de la docencia en condiciones de seguridad. En el
contexto actual, resulta muy urgente reparar las grietas del aula de sexto de primaria para que los
niños regresen a su aula.

Además, cada vez que llueve hay goteras en el gimnasio que también precisan ser
reparadas con premura.

Por lo que respecta a los medios personales, el centro se encuentra sin profesor de
educación física desde hace el pasado 28 de octubre de 2021. Ello entraña que no se ha impartido
clase de educación física en el ciclo de Primaria desde dicha fecha por falta de especialista y que,
en consecuencia, la asignatura no haya podido ser evaluada en el primer trimestre del curso para
ningún alumno de Primaria.

Del mismo modo, la plaza de orientación psicopedagógica está vacante desde el principio
de curso, vulnerando la normativa que dictamina una plaza de orientador/a por centro.

Además, el concurso de directores está paralizado y el centro carece de jefe de estudios
dese finales de octubre de 2021.

Ante esta dramática situación de falta de medios personales, desde la AMPA se ha
solicitado al Ayuntamiento de Valencia hasta en dos ocasiones, a través de la sede electrónica,
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reunión urgente con la Concejalía de Recursos y el Servicio de Educación para abordar el tema
de las bajas, sin haber obtenido ninguna respuesta hasta la fecha, pese a haber instado mantener
dicha reunión antes de final de enero de 2022.

De hecho, la concejal Luisa Notario se comprometió públicamente en Cadena Ser a
reunirse con el AMPA y aún no ha cumplido su palabra.

Por lo expuesto, se formula la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO:

PRIMERA.- Que, desde el Ayuntamiento, se lleven a cabo de manera urgente los trámites
correspondientes para suplir las plazas que todavía están por cubrir, y, en particular, la de
orientadora pedagógica y la de profesor de educación física.

SEGUNDA.- Que, desde el Ayuntamiento, se lleven a cabo de manera urgente los trámites
correspondientes para reparar urgentemente las grietas en el techo del aula de sexto de primaria
que se encuentra cerrada desde el pasado 3 de diciembre de 2021, así como las goteras en el
gimnasio del centro.

TERCERA.- Que desde las delegaciones competentes en materia de educación y personal
se dé respuesta urgente a las solicitudes de reunión formuladas por el AMPA del CEIP municipal
Fernando de los Ríos". 

DEBAT

El Sr. Estellés explica la moción, que fue aprobada ya con una alternativa en la Comisión
de Recursos.

La Sra. Presidenta  assenyala que si ja es va aprovar en una altra Comissió no  té  sentit
aprovar-la de nou ací.

El Sr. Estellés señala que no retira la moción salvo que el Secretario señale que,
efectivamente, no ha de aprobarse aquí una vez pasó ha pasado por otra Comisión.

Consultado con el Secretario la necesidad de volver a votar moción que ha sido aprobada
con una alternativa en la Comisión Informativa de Gestión de Recursos, Administración
Electrónica, Personal y Control Administrativo, se contesta que no. Si es la misma moción no
procede. Además, el representante del Ampa CEIP municipal Fernando de los Ríos, quien pidió
asistir a la sesión para defender la moción, ha desistido porque ya intervino en la Comisión de
Recursos.

ACORD

Es retira la moció. 
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3 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000016-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relativa a "Comité organitzador Gai games".

MOCIÓ

"Previa presentación de la candidatura y el correspondiente proceso, València ha sido
designada sede de los Gay Games que se celebrarán en el año 2026, tal y como anunció la
Federación de Gay Games el pasado día 11 de noviembre de 2021 en la ciudad de Brighton.

Se trata de un evento de notable relevancia tanto por su futuro impacto económico
(generación de visitantes) y de promoción de la ciudad -en particular, en los ámbitos deportivo y
cultural-, como por su labor en visibilizar a la comunidad LGTBI+.

En este sentido, tal y como dispone el Acuerdo de la Junta de Gobierno Local del 30 de
diciembre de 2021, "el Ayuntamiento de València considera que la celebración de los Gay
Games constituye un evento de dimensión supramunicipal, siendo necesaria, por ello, la
colaboración de otras instituciones autonómicas, como son la Generalitat Valenciana y la
Diputación de València".

Mediante Acuerdo de la Junta de Gobierno Local del 30 de diciembre de 2021, el
Ayuntamiento de València: (i) aceptó la designación de València como sede de los Gay Games a
celebrar el año 2026 (ii) encomendó al Organismo Autónomo Fundación Deportiva Municipal de
València la tramitación de los expedientes que en Derecho proceda para llevar a cabo los
compromisos que de la candidatura se derivan, bajo las directrices de la concejala del Área de
Deportes y actual Presidenta delegada de dicho organismo; y (iii) acordó constituir, si procede,
un Comité Organizador con el fin de facilitar la colaboración conjunta entre instituciones y las
entidades directamente relacionadas con el evento, que lleven a buen término la realización de
los Gay Games 2026 en València

En este contexto, siendo que corresponde al Ayuntamiento de València poner en marcha
los mecanismos necesarios para acoger el mencionado evento, se formula la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO:

ÚNICA.- Que desde el Ayuntamiento de València se impulse la constitución de un Comité
Organizador de los Gay Games 2026 en València con el fin de facilitar la colaboración conjunta
entre instituciones y las entidades directamente relacionadas con el evento; estando representados
en dicho comité todos los grupos políticos municipales que manifiesten su voluntad de formar
parte del mismo en proporción a su representatividad". 

DEBAT

El Sr. Estellés explica la moción.
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La Sra. Valía indica que rechazarán la moción porque el sentido de ese Comité es
"organizar" y no es foro para participación política. Estarán las entidades que participen en la
organización. Los grupos políticos podrán participar a través de la Fundación Deportiva
Municipal que será la anfitriona. Señala que en ningún Comité Organizador de otros eventos se
plantea la participación o representación política sino de entidades organizadoras. Podrán hacer
llegar propuestas a través de los mecanismos que tienen, como Pleno, Fundación Deportiva
Municipal y esta misma Comisión.

La Sra. Torrado pregunta si se ha empezado ya a funcionar como Comité Organizador de
los Gay Games 2026.

La Sra. Valía dice que cree que todavía no han empezado, aunque toda la información la
tiene la concejala delegada de Deportes la Sra. Pilar Bernabé.

El Sr. Estellés pregunta si la creación del Comité Organizador procedería.

La Sra. Valía dice que en Junta de Gobierno Local de 30 de diciembre de 2021 ya se
aprobó la creación de dicho Comité por lo que no tiene sentido aprobarlo ahora en esta moción.

La Sra. Torrado indica que se abstendrán, entendiendo la petición del Grupo Ciudadanos
de mayor participación pero comprende que estarán informados a través de la Junta Rectora de la
Fundación Deportiva Municipal y estarán muy vigilantes.

VOTACIÓ 

Se sotmet la Moció a votació i per majoria, s'acorda rebutjar-la per cinc vots en contra de:
Isabel Lozano Lázaro (Compromís), Pere Fuset i Tortosa (Compromís), Glòria Tello Company
(Compromís), Elisa Valía Cotanda (Socialista) i Maite Ibáñez Giménez (Socialista), un vot a
favor de Narciso Estellés Escorihuela (Ciudadanos), i tres abstencions de Marta Torrado de
Castro (Popular), Julia Climent Monzó (Popular) i José Gosálbez Paya (Vox).

4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 17
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relativa
a “Mesures de protecció enfront de la COVID per al personal les Escoles Infantils Municipals".

MOCIÓ

"Tras la celebración de las vacaciones escolares de las fiestas navideñas, la vuelta a los
colegios ha coincidido con una nueva e intensa ola de contagios por COVID y se ha visto
envuelta, de nuevo, en un ambiente de improvisación e incertidumbre para las familias,
profesorado y responsables de los centros educativos.

La primera semana de clases ha estado marcada por la falta de pruebas de diagnóstico a
profesorado, personal de administración y servicios y alumnado, por la escasez o ausencia del
material de autoprotección anunciado por la administración, por el desconocimiento de los datos
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reales de la incidencia en las aulas y por el alto número de bajas de docentes debido a los
contagios provocados por Covid.

En este contexto, este Grupo Municipal, considera que merecen especial atención, las
escuelas infantiles municipales de nuestra ciudad (Pinedo, Solc, Gent Menuda, Quatre Carreres,
Algiros, Pardalets, Benicalap, Mini Poli, San Pau y Mestra Empar Navarro Giner) teniendo en
cuenta las características de su alumnado puesto que los menores de 5 años quedan excluidos de
la vacunación y no tienen obligatoriedad del uso de la mascarilla. Estas circunstancias implican,
para el personal que trabaja en estos centros, un riesgo notable de posible contagio y por tanto,
una necesidad de protección mayor que en otras etapas educativas.

Por todo ello, la concejala que suscribe formula, en su nombre y en el del Grupo Municipal
Popular, las siguientes:

PROPUESTAS DE ACUERDO

Primera: Que el Ayuntamiento de Valencia facilite test de autodiagnóstico y, en su caso, la
realización de PCR al conjunto de las plantillas de las escuelas infantiles municipales.

Segunda: Que el Ayuntamiento de Valencia entregue el material de protección necesario al
conjunto del personal de las citadas escuelas, garantizando como mínimo una mascarilla FPP2
diaria.

Tercera: Que el Ayuntamiento de Valencia garantice la sustitución inmediata del personal
que se encuentre de baja por contagio de COVID, con el fin de asegurar que la atención al
alumnado queda completamente cubierta". 

DEBAT

La Sra. Climent explica la moción.

La Sra. Ibáñez señala que ya hay protocolos de actuación que están dando buenos
resultados. El Ayuntamiento ha actualizado esta misma semana el protocolo de actuaciones al
respecto. El lunes se celebrará una sesión ordinaria del Comité de Seguridad y Salud para ver la
evolución de la pandemia en el personal del Ayuntamiento de València. Indica que en materia de
test deben seguir instrucciones de la autoridad sanitaria y en cuanto al material sanitario de
protección se está facilitando a toda la plantilla, como mascarillas FPP2. Por supuesto, los
profesionales de los centros cuentan con este material.

Las bajas de profesores de corta duración son más difíciles de cubrir con rapidez pero se
garantiza en todo caso que los alumnos tengan el servicio y atención cubierta. Por ello, lo que
pide la moción se está haciendo ya y votarán en contra.

La Sra. Climent indica que echan en falta medidas específicas para este personal porque
están especialmente en riesgo. Le tranquiliza que se haya asegurado aquí que cuentan con
mascarilla FPP2 y en cuento a bajas cree que habría que buscar mecanismos más rápidos que los
ordinarios para agilizar las coberturas de dichas bajas. Presenta la siguiente alternativa en el
sentido de la moción: "Mantendrán la propuesta retirando punto segundo de que el Ayuntamiento
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de València entregue el material de protección necesario al conjunto de personal de las citas
escuelas, garantizando como mínimo una mascarilla FPP2 diaria, porque se ha asegurado por la
Concejala que ya se está haciendo".

VOTACIÓ 

Se sotmet la proposta alternativa a votació i per majoria, s'acorda rebutjar-la per cinc vots
en contra de: Isabel Lozano Lázaro (Compromís), Pere Fuset i Tortosa (Compromís), Glòria
Tello Company (Compromís), Elisa Valía Cotanda (Socialista) i Maite Ibáñez Giménez
(Socialista), i quatre vots a favor de Marta Torrado de Castro (Popular), Julia Climent Monzó
(Popular), Narciso Estellés Escorihuela (Ciudadanos), i José Gosálbez Paya (Vox). 

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 19
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relativa
a “Restauració de l'escultura pública El parotet".

MOCIÓ

"Hace ya casi veinte años, la Fundación Bancaja donaba a la ciudad la escultura El parotet
con motivo de la celebración del 125 aniversario de su Obra Social, creada en 1878 a instancias
de la Real Sociedad de Amigos del País. Con una altura de 46 metros y un peso de 93 toneladas,
es obra del prestigioso pintor y escultor valenciano Miquel Navarro, recientemente nombrado
académico de número de la Real Academia de Bellas de San Carlos, destacando, al igual que
muchas de sus creaciones, por su verticalidad, sus dimensiones colosales y por la acusada
estilización y esquematismo de sus formas. La escultura, realizada en hierro pintado en azul
mediterráneo y valorada en 1,1 millones de euros, representa a un guerrero, de carácter totémico,
en posición erecta y en estado de reposo. Conocida popularmente como "Parotet" por su
semejanza con una libélula, ésta se alza desde octubre de 2003 a modo de vigía en la Plaza de
Europa, junto a la Ciudad de las Artes y las Ciencias, siendo desde entonces parte inseparable del
paisaje urbano de este emblemático rincón de la ciudad. La Colección de la Fundación Bancaja
cuenta con la maqueta, en aluminio, de la escultura definitiva.

No es la única escultura de Miquel Navarro en Valencia. Suyas son también las obras
Fuente pública –más conocida por el sobrenombre de La pantera rosa–, Home Guaita y Motoret
2000, todas ellas representativas de la renovación de las artes plásticas en nuestra ciudad,
caracterizada por el uso profuso de nuevos materiales como el hierro colado, el acero inoxidable
y la piedra artificial. El 18 de septiembre de 1984 se inauguraba la primera de ellas en las
inmediaciones de la Plaza Sanchis Guarner, bajo el patrocinio de la Sociedad de Aguas Potables
y Mejoras de Valencia. Realizada en hierro colado, ésta conmemora la ampliación del
abastecimiento de agua potable a Valencia con aguas del Río Júcar. Una dé-cada después, la
Fundación Bancaja cedería la escultura en acero Home Guaita, propiedad de la entidad
financiera, para su emplazamiento en los Jardines del Real, presidiendo desde 1999 la entrada del
Museo de Ciencias Naturales. Por último, dos años más tarde, se instalaría en el acceso al
Umbracle Motoret 2000, igualmente obra del artista de Mislata, junto con otras piezas
escultóricas de reconocidos escultores valencianos, tales como Joan Cardells o Ramón de Soto.
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Cuando se cumplen prácticamente dos décadas de su instalación, El parotet no puede
presentar en la actualidad un aspecto más descuidado, habiendo perdido en buena medida su
color azul característico, como consecuencia del paso del tiempo, pero, sobre todo, de la falta de
mantenimiento municipal y, en conscuencia, haciendo precisa su intervención inmediata para la
recuperación de su tonalidad original. Según el acuerdo alcanzado entre la Fundación Bancaja y
el Ayuntamiento de Valencia en 2003 con motivo de su donación, correrán a cargo del
Consistorio todos los gastos inherentes al uso, conservación y mantenimiento de la citada
escultura, correspondiendo de tal forma a esta Administración su restauración. Asimismo, es de
lamentar el estado de la zona ajardinada de la glorieta en la que se ubica, totalmente descuidada y
sin mantenimiento alguno, como prueba el crecimiento de hierbas adventicias en toda la pradera
de césped, requiriéndose, con carácter complementario a la restauración de la escultura, trabajos
y labores de jardinería para la recuperación de su estado e imagen inicial.

Por todo lo anteriormente expuesto, presentamos la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

ÚNICA – Instar al Ayuntamiento de Valencia a restaurar, a la mayor brevedad posible, la
escultura pública El parotet, obra del artista valenciano Miquel Navarro, a fin de recuperar su
tonalidad original, así como a mejorar su mantenimiento y conservación, con ocasión del
cumplimiento el año que viene del vigésimo aniversario de su donación a la ciudad por parte de
la Fundación Bancaja". 

DEBAT

La Sra. Climent explica la moción.

La Sra. Tello diu que és cert que l'escultura requerix intervenció perquè està descolorida.
Ha consultat a l'oficina de manteniment de monuments i li diuen que cal valorar el cost per a
veure si fa falta licitar. L'oficina de manteniment investigarà i quan siga possible es durà a terme.
Es valorarà, especialment, la recuperació de la tonalitat original. Ja es va fer una cosa similar en
la Pantera Rosa perquè també havia perdut color.

La Sra. Tello presenta, per tant, la següent alternativa en el sentit de la moció: "L'oficina de
manteniment de monuments valorarà les actuacions necessàries en l'escultura pública El parotet,
el seu cost econòmic, que ens determinarà el procés administratiu a seguir i una vegada
obtinguda eixa informació, en funció dels paràmetres de perillositat, estat del bé, valor
patrimonial, determinarà la urgència per a dur a terme la nomenada intervenció, especilament, la
recuperació de la seua tonalitat original".

VOTACIÓ

Se sotmet la proposta alternativa a votació i per unanimitat s'acorda aprovar-la, decaient la
moció plantejada inicialment.

ACORD 
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"L'oficina de manteniment de monuments valorarà les actuacions necessàries en l'escultura
pública , el seu cost econòmic, que ens determinarà el procés administratiu a seguir iEl parotet
una vegada obtinguda eixa informació, en funció dels paràmetres de perillositat, estat del bé,
valor patrimonial, determinarà la urgència per a dur a terme la nomenada intervenció,
especilament, la recuperació de la seua tonalitat original".

Les respostes a les preguntes es remeten per PIAE i se li ha facilitat per escrit als regidors i
regidores que han preguntat i a cada Grup Polític. 

6 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000375-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Accions formatives per a millorar l'ocupabilitat dels joves".

PREGUNTA

"1.- Indique que talleres o cursos formativos enfocados a mejorar la empleabilidad de los
jóvenes programados para 2022.

2.- Indique la partida destinada en los presupuestos 2022 para estas acciones formativas."

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada de joventut

"1a: Indique que talleres o cursos formativos enfocados a mejorar la empleabilidad de los
jóvenes programados para 2022.

En principio, pendientes de possibles matices una vez analizados los datos de memòria
referides al 21, para el año 2022 se van a implementar los siguientes proyectos:

Dentro del Programa Eines, incluidos en el contrato, talleres de:
Tics
Manipulador de Alimentos
Conducción Carretillas
Reparación móviles y smartphones
Modelado e impresión 3 D

En fase de diseño la elaboración de nuevos cursos.
2a: Indique la partida destinada en los presupuestos 2022 para estas acciones formativas.

Incluidos en contrato: 23.824 €.
Nuevos talleres a diseñar: estimación de reserva de unos 40.000 €."
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7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000375-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Recuperació de la Fonda de Morella com a centre cultural per a joves".

PREGUNTA

"1.-¿Cuándo dejó de utilizarse como sala de exposiciones y centro cultural el patio del
edificio de Mesón de Morella?

2.- ¿Conocen las razones por las que se cerró su uso para el público general?

3.- ¿Va a suponer algún gasto el uso anunciado por la concejala Maite Ibáñez? Por favor
indique la cantidad y el destino de cada gasto."

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada de joventut

"1a: ¿Cuándo dejó de utilizarse como sala de exposiciones y centro cultural el patio del
edificio de Mesón de Morella?

Mesón de Morella se mantuvo como tal hasta el inicio de la pandemia, marzo de 2019,
donde tuvo que suspenderse la última exposición programada. No obstante durante este año se ha
realizado alguna cesión para su uso para actividades de asociaciones el barrio.

2a:¿Conocen las razones por las que se cerró su uso para el público general?

En principio no se cerró el uso público en general en su totalidad. Por un lado se limitó por
la pandemia y por otro lado se observó la necesidad de hacer adquisiciones y alguna mejora del
espacio para poder ofrecer mejor servicio a los usuarios.

3a: ¿Va a suponer algún gasto el uso anunciado por la concejala Maite Ibáñez? Por favor
indique la cantidad y el destino de cada gasto.

Durante 2021 se ha invertido 6.979,38 € en la adquisición de vitrinas expositivas, 10
paneles expositores y un tótem informativo para renovar y dotar de mejor imagen el espacio.

Ya no se contemplan nuevos gastos ya que las exposiciones serán acordadas con jóvenes
de Bellas Artes y de la Escuela de Diseño para la presentación de sus trabajos, y por otra parte, la
adecuación de espacios se realizará por los servicios de mantenimiento municipales."

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000375-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Implementació del Pla Jove 2019-2023".
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PREGUNTA

"El actual Plan Joven de Valencia 2019-2023 fue aprobado por el pleno del Ayuntamiento
de Valencia en marzo de 2019.

Por todo lo expuesto la concejal que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1- ¿Ha elaborado la Oficina Técnica el informe anual del Plan Joven 2019-2023?

2- ¿Cuándo tiene pensado convocar la delegada la Comisión de Seguimmiento del Plan?

3-¿Cuántas acciones del Plan se han realizado al finalizar 2021? Enumere las acciones e
indique grado de implementación"

4- Indique que presupuesto se ha destinado para la realización de cada una de las acciones
programadas en 2021.

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada de joventut

"1a: ¿Ha elaborado la Oficina Técnica el informe anual del Plan Joven 2019-2023? 

El informe anual del Plan Joven 2109-2023 es la elaboración de la memoria que está en la
actualidad en proceso de elaboración. Una vez finalizada, aproximadamente a finales de marzo,
se remitirá a todos los grupos políticos para su revisión y posterior análisis en la Comisión de
Seguimiento.

2a:  ¿Cuándo tiene pensado convocar la delegada la Comisión de Seguimmiento del Plan?

Como en anteriores ocasiones la Comisión se realizará, previsiblemente, para el mes de
abril de 2022, una vez finalizada la memoria y remitida a todos los grupos políticos.

3a: ¿Cuántas acciones del Plan se han realizado al finalizar 2021? Enumere las acciones e
indique grado de implementación.

Todos los datos que se solicitan serán remitidos en la memoria e informados
convenientemente en la Comisión de Seguimiento, como en las anteriores ediciones.

4a:   Indique que presupuesto se ha destinado para la realización de cada una de las
acciones programadas en 2021.

Todos los datos que se solicitan serán remitidos en la memoria e informados
convenientemente en la Comisión de Seguimiento, como en las anteriores ediciones".
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9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a "Sobre la sol·licitud de garantir els servicis d'emergències mèdiques
extrahospitalàries dins de les recomanacions i temps de resposta adequats tal com es complixen
en qualsevol altra zona de la nostra ciutat".

PREGUNTA

"En Julio de 2021 presentamos una moción a pleno sobre la necesidad de garantizar los
servicios de emergencias médicas extrahospitalarias dentro de las recomendaciones y tiempos de
respuesta adecuados tal como se cumplen en cualquier otra zona de nuestra ciudad , con la
contratación de una ambulancia tipo C SVA ( Servicio Vital Avanzado) con base fija en El
Palmar , y una ambulancia tipo C SVA ( Servicio Vital Avanzado ) con base fija en el Perellonet,
solicitando así mismo, que el Ayuntamiento de Valencia inste a la Agencia de Seguridad y
Emergencias de la Generalitat Valenciana a garantizar a través de sus recursos los servicios de
las ambulancias estables tipo C SVA en el Palmar y El Perellonet.

Desde esa fecha y especialmente en verano se han tenido que atender diversas emergencias
médicas extrahospitalarias por infartos y otras patologías de suma gravedad que han tenido que
ser asistidas por la ambulancia de Cruz Roja sita en la posta sanitaria del Perellonet, que según el
pliego de contratación “su uso será exclusivo para el servicio de salvamento y socorrismo de las
playas” y con horario de servicio de 10 a 19.30.

El concejal de Salud y Consumo contestó en el pleno; “ No obstante, en cuanto a lo que
estás proponiendo, sería bueno. Yo voy a seguir trabajando con la Conselleria de Sanidad y voy a
seguir insistiendo.” 

1.- ¿Nos pueden decir por favor en qué estado se encuentra la solicitud a la Agencia de
Seguridad y Emergencias de la Generalitat Valenciana a garantizar a través de sus recursos los
servicios de las ambulancias estables tipo C SVA en el Palmar y El Perellonet?

2-. ¿Nos pueden informar si se ha planteado la contratación por parte del Ayuntamiento de
un servicio de ambulancia tipo C (SVA) de manera provisional en el Palmar y Perellonet hasta
que la Agencia de Seguridad y Emergencias de la Generalitat Valenciana garantice este
servicio?"

RESPOSTA

 Sr. García, regidor delegat de salut i consum responsable

"1a: ¿Nos pueden decir por favor en qué estado se encuentra la solicitud a la Agencia de
Seguridad y Emergencias de la Generalitat Valenciana a garantizar a través de sus recursos los
servicios de las ambulancias estables tipo C SVA en el Palmar y El Perellonet?

A día de hoy no se ha tenido respuesta oficial o por escrito , pero verbalmente nos han
comunicado que por parte de la Consellería de Sanidad en el Palmar y en el Perellonet se realiza
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un refuerzo del servicio de ambulancias en el período estival  cuando se produce un aumento de
la población en la zona.

2a: ¿Nos pueden informar si se ha planteado la contratación por parte del Ayuntamiento de
un servicio de ambulancia tipo C (SVA) de manera provisional en el Palmar y Perellonet hasta
que la Agencia de Seguridad y Emergencias de la Generalitat Valenciana garantice este servicio?

Por parte de esta Concejalia de Salud y Consumo no se ha planteado, dado que no es
competencia municipal la puesta en marcha de un servicio de ambulancias, dado que no solo es
necesario comprar la ambulancia, sino también prestar el servicio con personal y lo más
importante integrarlo en el funcionamiento de la Conselleria. Por lo que lo vemos del todo
inviable."

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a “Sobre el Premi Ciutat de València a la Investigació Sanitària i de Salut
Pública sobre pandèmies”.

PREGUNTA

"En el acuerdo marco post-Covid 19 en Elemento Transversales, en el punto 1
Reconocimiento a las víctimas se establece:

“Se creará un Premio Ciudad de València a la Investigación Sanitaria y de Salud Pública
sobre pandemias.”

1.- ¿Nos pueden indicar por favor en qué estado se encuentra el desarrollo de esta medida
de reconocimiento a través de un premio Ciutat De València de investigación sanitaria y de Salud
pública sobre pandemias?"

RESPOSTA

Sr. García, regidor delegat de salut i consum responsable

"En el acuerdo marco post-Covid 19 en Elemento Transversales, en el punto 1
Reconocimiento a las víctimas se establece : “Se creará un Premio Ciudad de València a la
Investigación Sanitaria y de Salud Pública sobre pandemias.

”1a: ¿Nos pueden indicar por favor en qué estado se encuentra el desarrollo de esta
medidade reconocimiento a través de un premio Ciutat De València de investigación sanitaria y
de Saludpública sobre pandemias?

En concreto y en respuesta a su pregunta no se ha iniciado ningún trámite  para crear un
Premio Ciudad de València a la Investigación Sanitaria y de Salud Pública sobre pandemias; en
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los últimos 100 años de historia esta es la primera pandemia grave que ha sufrido la ciudad de
València,  por desgracia nos encontramos inmersos en la sexta ola de esta pandemia  que todavía
estamos combatiendo.

En esta fase de la pandemia desde la Delegación de Salud se está formalizando un
Convenio de Colaboración entre la Fundación para el Fomento de la Investigación Sanitaria
Biomédica de la Comunidad Valencina Fisabio y el Ayuntamiento de València para el estudio
del impacto de la Covid-19, en la ciudad de València.

En estos momentos ya contamos con un premio instaurado  en Salud Pública, la Beca Peset
Aleixandre, que en el 2019 el trabajo versó sobre "La Salud En Todas Las Políticas En El
Ámbito Municipal", en el 2020 sobre "Análisis Epidemiológico Del Suicidio Y Sus
Determinantes Sociales En La Ciudad De Valencia" y en el 2021 sobre "Biomarcadores Para
Detectar Precozmente La Miocardiopatía Auricular Inducida Por La Práctica De Ejercicio Físico
Extenuante: Prevención Del Síndrome PAFIYAMA En Valencia, Ciudad Del Running".

Por otra parte, desde nuestro Servicio de Adicciones se ha previsto la entrega de un premio
“Por unas Fallas Seguras y Responsables”; como reconocimiento a las comisiones falleras que
durante las Fallas 2022 cumplan las medidas y las recomendaciones frente a la Covid-19 y el
PLAN DE ACTUACIÓN PARA PREVENIR EL USO INDEBIDO DE BEBIDAS
ALCOHÓLICAS EN FALLAS 2022."

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000001-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Contractes menors cavalcada de Reis”.

PREGUNTA

"Mediante Resolución de 28 de diciembre de 2021, el Presidente Ejecutivo del OAM Junta
Central Fallera (“JCF”) resolvió adjudicar, mediante sendos contratos menores, el: (i) diseño y
alquiler de dos carrozas; y (ii) el diseño y alquiler de 28 trajes de disfraces para las falleras
mayores y sus cortes para la Cabalgata de Reyes 2022.

Según se indica en la referida resolución, el Ayuntamiento de València, a través de la
Concejalía de Cultura Festiva, organiza la tradicional cabalgata de Reyes “que el día 5 de enero
de 2022 recorrerá las calles del centro de la ciudad para acabar en la Plaza del Ayuntamiento”;
siendo invitada a participar en la misma JCF “mediante el desfile de dos carrozas en las que se
desplazarán las Falleras Mayores y sus Cortes del ejercicio 2020-2021”.

Sin embargo, el día siguiente, 29 de diciembre de 2021, el Sr. Galiana anunció la
cancelación de la Cabalgata en su modalidad tradicional (dinámica) y su sustitución por una
cabalgata estática a celebrar en la Plaza de Toros.

A este respecto, se formulan las siguientes preguntas:
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1.  

2.  

¿En qué medida se ha visto afectado el cambio de modalidad de la cabalgata (de dinámica
a estática) a las prestaciones objeto de los contratos menores suscritos por JCF?
¿Se ha visto reducido el precio del contrato de diseño y alquiler de carrozas al no
precisarse conductor durante la celebración de la Cabalgata en su modalidad estática?"

RESPOSTA

Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva

"En l'expedient Junta Central Fallera va contractar el disseny i lloguer de dues carrosses i
el disseny i lloguer de 26 disfresses amb els seus corresponents complements.

 A la vista de les recomanacions de la Conselleria de Sanitat i del canvi a la modalitat de
Cavalcada estàtica, es va decidir resoldre els contractes per impossibilitat sobrevinguda en la
seua execució sense que procedira cap indemnització puix que no havien començat els treballs
262/21."

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a “Sobre llistes d'espera d'atenció a noves sol·licituds de les Prestacions
econòmiques d'ajuda social del PAES”.

PREGUNTA 

"1.- ¿Por favor nos pueden indicar el número de personas en lista de espera para la
concesión de las Prestaciones económicas de ayuda social del PAES en los centros municipales
de servicios sociales a 31 de diciembre?

2.- ¿El número de personas a las que se le reservado cita previa para su solicitud de
Prestaciones económicas de ayuda social a 31 de diciembre?

3.- ¿Nos pueden indicar el plazo medio de tiempo entre la concesión de la cita previa y la
atención presencial en las solicitudes de Prestaciones económicas de ayuda social en los CMSS?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor Javier Copoví Carrión del Grup
Municipal Ciutadans a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a
celebrar en sessió de 20 de gener 2022, amb l’Assumpte “Sobre llistes d'espera d'atenció a noves
sol·licituds de les prestacions econòmiques d'ajuda social del PAES”, s’aporten les respostes
següents:
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1a: Per favor ens poden indicar el nombre de persones en llista d'espera per a la concessió
de les Prestacions econòmiques d'ajuda social del PAES en els centres municipals de serveis
socials a 31 de desembre?

Actualment no hi ha llista d'espera per a la incorporació al programa PAES, que comporta
la concessió de la prestació econòmica.

2a: El nombre de persones a les quals se li reservat cita prèvia per a la seua sol·licitud de
Prestacions econòmiques d'ajuda social a 31 de desembre?

No es dona cita prèvia per a la sol·licitud de PAES atés que la proposta d'inclusió en el
programa es realitza d'ofici, a criteri professional, i sempre a instàncies de els/les professionals
dels CMSS (Centres Municipals de Serveis Socials) o del CAST (Centre d'Atenció a persones
sense Sostre).

El nombre de famílies perceptores del PAES, a data de 31 de desembre, és de 49.

3a: Ens poden indicar el termini mitjà de temps entre la concessió de la cita prèvia i
l'atenció presencial en les sol·licituds de Prestacions econòmiques d'ajuda social en els CMSS?

Ja ha sigut contestada en l’anterior resposta. Actualment totes la propostes d'incorporació
al programa que es realitzen des dels CMSS o en el CAST amb anterioritat al dia 15 de cada mes,
s'incorporen a la nòmina del mes següent, realitzats els corresponents tràmits per part de les
Secció de Programes d'Inserció Social i Laboral del Servei de Benestar Social i Integració."

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a “Sobre llistes d'espera d'atenció a noves sol·licituds de Renda Valenciana
d'Inclusió en els CMSS”.

PREGUNTA 

"1.- ¿Por favor nos pueden indicar el número de personas en lista de espera para su
atención a la solicitud de Renta Valenciana de Inclusión en los centros municipales de servicios
sociales a 31 de diciembre?

2.- ¿El número de personas a las que se le reservado cita previa para su solicitud de Renta
Valenciana de Inclusión a 31 de diciembre?

3.- ¿Nos pueden indicar el plazo medio de tiempo entre la concesión de la cita previa y la
atención presencial en las solicitudes de Renta Valenciana de Inclusión en los CMSS?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials
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"En relació amb les preguntes presentades pel regidor Javier Copoví Carrión del Grup
Municipal Ciutadans a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a
celebrar en sessió de 20 de gener 2022, amb l’Assumpte “Sobre llistes d'espera d'atenció a noves
sol·licituds de Renda Valenciana d'Inclusió en els CMSS”, s’aporten les respostes següents:

1a: Per favor ens poden indicar el nombre de persones en llista d'espera per a la seua
atenció a la sol·licitud de Renda Valenciana d'Inclusió en els centres municipals de serveis
socials a 31 de desembre?

No existeix llista d'espera per a donar cita prèvia. S'informa que el procediment habitual
per a poder rebre una informació especialitzada en temes de Renda Valenciana d'Inclusió en els
12 CMSS és el següent:

La persona contacta amb el centre municipal de manera presencial, telefònicament o via
correu electrònic demandant cita per a informació sobre la RVI (Renda Valenciana d'Inclusió). A
la persona se li facilita cita amb les persones professionals de referència del programa d'inserció
de cada centre. Com a norma general les tècniques d'inserció realitzen atenció presencial en els
12 CMSS de la ciutat de València de dilluns a dijous en horari de 9 a 14 hores.

Les dades no són homogenies en tota la ciutat, ja que hi ha centres amb major demanda de
sol·licituds de renda i altres amb menor demanda. Això suposa que s'habiliten més o menys dies
d'atenció en els centres, en funció de la demanda.

Existeixen centres que, quan s'acumula la demanda d'informació, organitzen reunions
grupals en les quals es facilita la informació pertinent per a poder sol·licitar la RVI i s'expliquen
els requisits i el procés de manera detallada.

Quan les persones ja tenen la seua sol·licitud emplenada i la documentació que es
requereix aportar, acudeixen a presentar-la al seu CMSS.

A data actual, hi ha 580 expedients de RVI tramitant-se inicialment i 150 expedients
s'estan renovant.

2a: El nombre de persones a les quals se li reservat cita prèvia per a la seua sol·licitud de
Renda Valenciana d'Inclusió a 31 de desembre?

El nombre de persones a les quals se li ha reservat cita prèvia amb el programa de renda a
31 de desembre és de 1.675. D'eixa xifra ja han sigut ateses en el seu CMSS un total de 704
persones.

Cal tindre en compte que no existeixen agendes diferenciades dins del programa de renda i
les cites són tant per a informació inicial, per a tramitació, consultes o variacions en els seus
expedients ja tramitats.

3a: Ens poden indicar el termini mitjà de temps entre la concessió de la cita prèvia i
l'atenció presencial en les sol·licituds de Renda Valenciana d'Inclusió en els CMSS?
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Les dades que ens ofereix l'aplicació SOCYAL són de 15,5 dies hàbils en llista d'espera per
a la cita, de mitjana total dels 12 CMSS."

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a “Sobre mesures de prevenció 6a Ona COVID 19 a persones amb
vulnerables, en risc d'exclusió social i residents en habitatges precaris”.

PREGUNTA

"Ante el restablecimiento de la norma y obligatoriedad del uso de las mascarillas en todos
los espacios públicos y de pública concurrencia al aire libre.

1.- ¿Por favor nos pueden indicar si se ha previsto reparto de mascarillas de forma gratuita
por parte de los servicios sociales y/o de salud municipales entre la población vulnerable o en
riesgo de exclusión social y personas en vivienda precaria y asentamientos segregados?"

RESPOSTA

Sr. García, regidor delegat de salut i consum responsable

"1a: ¿Por favor nos pueden indicar si se ha previsto reparto de mascarillas de forma
gratuita por parte de los servicios sociales y/o de salud municipales entre la población vulnerable
o en riesgo de exclusión social y personas en vivienda precaria y asentamientos segregados?

Desde la Concejalía de Salud no se está haciendo reparto de mascarillas de forma gratuita
por parte de la salud municipal entre la población vulnerable o en riesgo de exclusión social y
personas en vivienda precaria y asentamientos segregados, dado que no es competencia de esta
concejalía y no disponer de recursos específicos para tal fin, siendo competencia en todo caso de
servicios sociales. 

Desde la Concejalía de Salud se hizo un reparto de mascarillas a diferentes delegaciones de
este Ayuntamiento de València proveniente de una donación que nos realizó la ciudad china de
Xi'an con motivo de la firma de un memorámdum de entendimiento entre nuestra ciudad y la
ciudad de Xi'an.

-Delegación de Envejecimiento Activo 35.000,-- 

-Delegación de Bienestar Social 5.000,-- 

-Delegación de Cooperación al Desarrollo 10.000,-- 

-Delegación de Salud 20.000,-- 
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La Delegación de Salud repartió 20.000,--   de estas   mascarillas   entre asociaciones 
de grupos de riesgo por padecer enfermedades crónicas y ser más vulnerables al covid, asimismo
se realizó una compra en el período de escasez de mascarillas que también se repartió entre estas
asociaciones."

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor Javier Copoví Carrión del Grup
Municipal Ciutadans a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a
celebrar en sessió de 20 de gener 2022, amb l’Assumpte “Sobre mesures de prevenció 6é Ona
COVID 19 a persones amb vulnerables, en risc d'exclusió social i residents en vivendes
precaries”, s’aporten les respostes següents:

1a: Per favor ens poden indicar si s'ha previst repartiment de mascaretes de manera gratuïta
per part dels serveis socials i/o de salut municipals entre la població vulnerable o en risc
d'exclusió social i persones en vivenda precària i assentaments segregats?

Des de l'inici de la pandèmia i actualment amb la sisena ona de la COVID 19, l'Equip
d'Atenció Integral (EAI), realitza de manera gratuïta repartiment de mascaretes higièniques,
durant les visites domiciliàries, a persones que resideixen en assentaments segregats i habitatges
precaris. Estes mascaretes han sigut facilitades al Servei de Benestar Social i Integració per
l'entitat Creu Roja."

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a “Sobre estabilització dels assentaments segregats”.

PREGUNTA

"Agradecemos el trabajo de los servicios municipales en la atención a los menores y
personas en asentamientos segregados.

A falta de los datos definitivos del censo d´habitatge precari 2021, se puede observar cierta
estabilización de los asentamientos segregados, tal como los propios servicios municipales
reconocen.

1.- ¿Por favor pueden indicarnos qué medidas se tienen previstas desarrollar para intentar
solucionar este difícil y grave problema de personas residiendo en viviendas precarias?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials
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"En relació amb les preguntes presentades pel regidor Javier Copoví Carrión del Grup
Municipal Ciutadans a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a
celebrar en sessió de 20 de gener 2022, amb l’Assumpte “Sobre estabilització dels assentaments
segregats.”, s’aporten les respostes següents:

1a: Per favor poden indicar-nos quines mesures es tenen previstes desenvolupar per a
intentar solucionar este difícil i greu problema de persones residint en vivendes precàries?

Les actuacions que es duen a terme en l'àmbit dels Serveis Socials a través del Servei de
Benestar Social i Integració, es vehiculen a través del Programa d'Accés a l'Habitatge Municipal
(PAVM) que té per objecte aconseguir la inserció social d'aquelles famílies amb majors
dificultats d'integració social, o en les quals es produeix una acumulació de factors d'exclusió
social, entre ells l'habitatge.

El PAVM compta amb el Servei de suport a la intervenció integral amb famílies del cens
d'habitatge precari i altres famílies en situació de vulnerabilitat social del Programa Marc
d'Inserció Social i Laboral de la ciutat de València, per a millorar les seues condicions de vida,
les seues possibilitats d'accés i adaptació a un habitatge normalitzat i, per consegüent, els seus
nivells d'inserció social. Aquest servei es concep com un recurs complementari al Programa
Municipal d'Inserció Social i Laboral dels CMSS, dependent de la Secció de Programes
d'Inserció Social i Laboral, coordinat pel Personal Tècnic Municipal, de l'Àrea d'Inserció Social.

Aquest Servei es presta a través de la licitació d'un contracte major, l'empresa adjudicatària
és l'associació Alanna, i s'executa a través de l'Equip d'Atenció Integral.

L'E.A.I. es constitueix com un recurs de suport a la intervenció tècnica dels CMSS amb les
famílies que, com s'ha assenyalat anteriorment, són els responsables de la prestació de l'Atenció
Primària Bàsica en matèria de Serveis Socials.

Els objectius que persegueix el EAI es concreten en:

• Motivar i estimular els recursos potencials de les persones beneficiàries per a la superació
dels seus problemes.

• Optimitzar la interacció de les famílies amb el seu entorn relacional (social i
institucional).

• Previndre, reduir i en el seu cas eliminar els efectes de les situacions de cronificació.

• Reduir la dependència institucional.

• Millorar les condicions de vida de les famílies i les seues possibilitats d'accés i adaptació
a un habitatge normalitzat.

• Reduir els riscos d'exclusió social.

• Buscar la conscienciació de les persones usuàries de la seua pròpia problemàtica així com
la seua responsabilitat en la cerca de solucions.
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• Previndre les causes i els factors que generen les seues problemàtiques actuals.

El EAI és responsable del control i seguiment dels habitatges precaris de la ciutat de
València i el coneixement de les famílies afectades, per a establir en elles nivells o graus
d'integració que determinen la intervenció social. Aquest treball bàsic i fonamental d'alt cost
professional, té com a eina fonamental l'elaboració d'un Cens d'Habitatge Precari, entés com a
registre de famílies que habiten habitatges precaris.

Així, el manteniment permanent del cens es manifesta com un element idoni per a
assegurar l'adequació de qualsevol mena de mesura de reallotjament a desenvolupar en el marc
d'aquest Programa. És per això que el Cens s'actualitza anualment per EAI i la recollida de les
dades s'efectua durant l'últim trimestre de l'any. Les dades que es recullen en aquest, els faciliten
les persones amb caràcter voluntari, i una vegada processats són traslladats a cada Centre
Municipal de Serveis Socials com a eina diagnòstica per a la planificació de la intervenció.

El EAI intervé amb aquelles famílies derivades pel personal tècnic del Programa Municipal
d'Inserció Social i Laboral dels CMSS els qui detecten, entre les famílies censades en la seua
demarcació territorial, la necessitat de la intervenció específica, de suport a les seues actuacions,
realitzen una hipòtesi diagnòstica i, sobre la base d'aquesta, realitzen la proposta d'intervenció, la
finalitat de la qual és la inserció sociolaboral tendent entre altres objectius, a la consecució
d'habitatge per a la família.

Des dels CMSS s'insta el EAI per intervindre amb algunes famílies d'aquests assentaments,
sempre que la família accedisca a aquesta intervenció. El EAI intervé a nivell familiar mitjançant
projectes d'intervenció individualitzats amb cadascun dels membres de la unitat familiar,
treballant els àmbits de normalització documental, salut, educació, convivència, laboral i gestió
de l’espài-vivenda.

Així mateix, des de l'inici de la pandèmia, el EAI realitza actuacions d'intermediació
comunitària en els assentaments segregats de la ciutat, mitjançant informació i orientació,
acostant a les persones i famílies que en ells resideixen als diferents subsistemes de benestar
social: serveis socials, sanitat, educació, seguretat social, ocupació, etc. Tot això amb la finalitat
d'aconseguir majors cotes de normalització i d'integració de les persones que formen part d'aquest
col·lectiu.

L'actual contracte de la prestació del servei del EAI, vigent des d’abril de 2020 i amb una
duració de 2 anys, amb possibilitat de 3 pròrrogues anuals, està composat per 12 membres i té un
pressupost anual de 332.159,88 €, el que suposa un 63% d’augment de pressupost respecte al
contracte anterior, subscrit al 2014, amb un pressupost anual de 203.049,84 €.

L’augment de l’equip en un 50%, de 12 membres en l’actualitat, front als 8 membres de
l’anterior contracte ens ha permés atendre:

• En 2020 a 110 famílies d'habitatge precari en intervenció integral amb un total de 444
persones. Xifra significativament més alta a causa de la situació extraordinària d'estat d'alarma
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per la pandèmia covid-19. Així mateix, pel mateix motiu, s'inicien actuacions de mediació
comunitària en els 33 assentaments segregats detectats a la ciutat amb una població de 608
persones.

• En 2021 a 93 famílies d'habitatge precari en intervenció integral amb un total de 404
persones. Així mateix, a causa de la crisi soci-sanitària provocada per la pandèmia covid-19, es
dona continuïtat a les actuacions de mediació comunitària en els assentaments segregats de la
ciutat amb una població actual de 549 persones.

Per altra banda s’està duent a terme els treballs previs per a dur a terme la creació d’una
comissió especialitzada de treball, en el si del Consell d'Acció Social, formada per tècnics de les
diferents regidories municipals i organitzacions relacionades, que aborden la problemàtica dels
assentaments segregats i estudien la cerca d'accions coordinades entre les diferents institucions,
fórmules d'actuació multisectorial i el disseny d'un pla d'intervenció transversal davant aquest
problema social, seguint allò acordat en la Comissió Informativa de Benestar i Drets Socials,
Educació, Cultura i Esports del passat 18 de febrer de 2021."

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a “Sobre atenció sanitària en la 6a ona de la COVID 19 en els assentaments
segregats”.

PREGUNTA

"Debido al alto nivel de contagios provocada por la sexta ola de la COVID 19 y la variante
Ómicron y su  riesgo de incidencia en las personas que residen en asentamientos segregados y
viviendas precarias.

1.- ¿Nos pueden indicar por favor si desde los servicios sociales y de salud  municipales se
han previsto algún tipo de colaboración   de emergencia, es decir, al margen de la normal
colaboración con la Conselleria de Sanidad Universal, para prestar asistencia y ayudar a las
personas en situación de vivienda precaria a prevenir y atender la nueva emergencia sanitaria?"

RESPOSTA

Sr. García, regidor delegat de salut i consum responsable

"1a: ¿Nos pueden indicar por favor si desde los servicios sociales y de salud municipales se
han previsto algún tipo de colaboración de emergencia, es decir, al margen de la normal
colaboración con la Conselleria de Sanidad Universal, para prestar asistencia y ayudar a las
personas en situación de vivienda precaria a prevenir y atender la nueva emergencia sanitaria?

Desde la Concejalia de Salud no se está haciendo ninguna acción para prestar asistencia y
ayudar a las personas en situación de vivienda precaria, dado que no es competencia de esta
concejalía y no disponer de recursos específicos para tal fin, siendo competencia de servicios
sociales."
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RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor Javier Copoví Carrión del Grup
Municipal Ciutadans a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a
celebrar en sessió de 20 de gener 2022, amb l’Assumpte “Sobre atenció sanitària en la 6é ona de
la COVID 19 en els assentaments segregats”, s’aporten les respostes següents:

1a: Ens poden indicar per favor si des dels serveis socials i de salut municipals s'han
previst algun tipus de col·laboració d'emergència, és a dir, al marge de la normal col·laboració
amb la Conselleria de Sanitat Universal, per a prestar assistència i ajudar a les persones en
situació de vivienda precària a previndre i atendre la nova emergència sanitària?

Malgrat l'alt nivell de contagis provocats per la sisena ona de la COVID 19, no s'ha
detectat una incidència major en els assentaments segregats i habitatges precaris. L'estret
seguiment realitzat, ens permet afirmar que no s'ha produït cap brot, ni cap indicador que haja fet
saltar la veu d'alarma.

Quant a la col·laboració amb la Conselleria de Sanitat Universal, en l'àmbit dels Serveis
Socials Municipals, s'ha produït una coordinació amb Salut Pública per a informar les persones
residents en assentaments segregats dels punts de vacunació massiva i realitzar acompanyament a
aquelles persones que han volgut vacunar-se. Esta col·laboració forma part de les actuacions de
mediació comunitària que l'Equip d'Atenció Integral realitza en els assentaments des de l'inici de
la pandèmia."

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a “Sobre el cens d'habitatge precari i persones en assentaments segregats”.

PREGUNTA

"El censo de personas residiendo en viviendas precarias o infraviviendas y en
asentamientos segregados en València se suele llevar a cabo durante el último trimestre del año.

1.- ¿Pueden indicarnos por favor los datos del último censo 2021?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor Javier Copoví Carrión del Grup
Municipal Ciutadans a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a
celebrar en sessió de 20 de gener 2022, amb l’Assumpte “Sobre el cens de vivenda precària i
persones en assentaments segregats”, s’aporten les respostes següents:
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1a: Poden indicar-nos per favor les dades de l'últim cens 2021?

Cal assenyalar que el Cens d'Habitatge Precari es compon de dades obtingudes en diferents
moments, a través del registre d'una sèrie d'ítems recollits en una fitxa específica:

• Revisió anual: esta actuació és realitzada pel Servei de Suport a la Intervenció Integral
amb les famílies del Cens d'Habitatge Precari, constituït per l'Equip d'Atenció Integral i suposa:

- Visita i entrevista personalitzada a totes les famílies que viuen en els habitatges precaris
detectats d'anys anteriors, o noves.

- Detecció i registre d'habitatges precaris buits, que puguen ser susceptibles de ser
ocupades en un futur.

• Manteniment permanent de la informació: incorporació de les modificacions detectades
durant les visites domiciliàries.

En l'actualitat ja s'ha finalitzat la recollida de dades i s'està en fase de processament d'esta
informació a través d'una plataforma informàtica nova integrada en la plataforma informàtica per
a la gestió dels Serveis Socials SOCYAL. La informació actualitzada del Cens estarà disponible
al llarg del primer trimestre d'enguany."

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Francisco Javier Copovi Carrión, del Grup Municipal
Ciutadans, relatives a “Sobre nous projectes a curt o mitjà termini de construcció o de cessió de
terrenys per a residències seguint el model basat en la proximitat, la qualitat i foment de
l'autonomia personal a la ciutat de València”.

PREGUNTA 

"En el pasado pleno de diciembre de 2021 , preguntamos : “¿Podrían indicarnos por favor
si se tienen previstos nuevos proyectos a corto o medio plazo de construcción de residencias
siguiendo el modelo basado en la proximidad, la calidad y fomento de la autonomía personal en
la ciudad de València?”

Se nos contestó:

“L’atenció residencial és competència autonòmica, atenent a l’article 28 de la llei 3/2019,
de 18 de febrero, de Serveis Socials Inclusius de la Comunitat Valenciana. Pot tramitar la petició
d’informació a través del seu Grup Parlamentari.”

Les recomendamos que se lean los artículos 6, 8, 16, 109, entre otros y las disposición
adicional 7ª y disposición transitoria 1ª, de la Ley de Servicios Sociales Inclusivos de la
Generalitat Valenciana, que en ningún caso establece que los Ayuntamientos no puedan construir
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o ceder terrenos para la construcción de residencias de atención secundaria, que pueden gestionar
directamente o ceder la gestión de los mismos a la Generalitat o viceversa a través de convenios
o planes de colaboración inter-institucional.

Por la respuesta entendemos que no se tienen previstas inversiones en este tipo de
proyectos pero por si no entendieron la pregunta la volvemos a repetir.

1.- ¿Podrían indicarnos por favor si se tienen previstas inversiones o previstos nuevos
proyectos a corto o medio plazo de construcción o de cesión de terrenos para la construcción de
residencias siguiendo el modelo basado en la proximidad, la calidad y fomento de la autonomía
personal en la ciudad de València?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor Javier Copoví Carrión del Grup
Municipal Ciutadans a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a
celebrar en sessió de 20 de gener 2022, amb l’Assumpte “Sobre nous projectes a curt o mitjà
termini de construcció o de cessió de terrenys per a residències seguint el model basat en la
proximitat, la qualitat i foment de l'autonomia personal a la ciutat de València”, s’aporten les
respostes següents:

1a: Podrien indicar-nos per favor si es tenen previstes inversions o previstos nous projectes
a curt o mitjà termini de construcció o de cessió de terrenys per a la construcció de residències
seguint el model basat en la proximitat, la qualitat i foment de l'autonomia personal a la ciutat de
València?

Aquesta pregunta ja va ser contestada en el punt 42 de l’ordre del dia del Ple de desembre
de 2021."

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a “Actuacions realitzades i persones ateses en el CMSS de la Saïdia”.

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántos expedientes se han iniciado en el año 2021?

2.- ¿Qué tipo y número de expedientes en cada caso?

3.- ¿A cuántas personas se realizó actuación social de primera intervención en dicho
periodo de tiempo?

4.- A fecha 10 de enero ¿Cuántos expedientes hay en trámite?

5.- ¿Cuántos expedientes se iniciaron en el año 2020?
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6.- ¿Qué tipo y número de expedientes se iniciaron en el año 2020?

  7.- ¿A cuántas personas se realizó actuación social de primera intervención en el año
2020?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor José Gosálbez Payá del Grup
Municipal Vox a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a celebrar
en sessió de 20 de gener de 2022, amb l’Assumpte “Actuacions realitzades i persones ateses en el
CMSS de la Saïdia”, s’aporten les respostes següents:

1a: Quants expedients s'han iniciat l'any 2021?

Durant l’any 2021 s’han iniciat un total de 836 expedients. No obstant això, el nombre
total d'expedients amb el qual es treballa és de 3.088 ja que a la xifra anterior cal sumar 2.252
oberts amb anterioritat.

2a: Quin tipus i nombre d'expedients en cada cas?

Taula 1.- Taula 1.- Expedients classificats segons data d'obertura per programa                  

PROGRAMAExpedientes clasificados según fecha de apertura por programa 
   

PROGRAMA Número %

ATENCIÓ PSICOLÒGICA 8 0,26

DEPENDENCIA 655 21,22

INFORMACIÓ 1.812 58,68

INSERCIÓ 21 0,69

INSERCIÓ - RVI. RENDA VALENCIANA DE INCLUSIÓ 413 13,38

MENOR 65 2,11

SERVICIS DOMICILIARIS - MENJAR A DOMICILI 3 0,10

SERVICIS DOMICILIARIS - SAD 111 3,60

Total 3.088 100,00

3a: A quantes persones es va realitzar actuació social de primera intervenció en este
període de temps?

Es va atendre professionalment 3.538 persones usuàries en total en totes les intervencions.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 S

Y
S
l 
z6

7
P
 x

kZ
/ 

K
K
+

Z
 B

IU
o
 d

rK
R
 r

7
w

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 18/02/2022 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE GENER DE 2022 27

4a: A data 10 de gener, Quants expedients hi ha en tràmit?

Des de l'1 de gener de 2022 al 10 de gener de 2022 s'ha treballat amb un total de 119
expedients.

5a: Quants expedients es van iniciar l'any 2020?

Durant l’any 2020 es van iniciar un total de 1.043 expedients. No obstant això, el nombre
total d'expedients amb el qual es va treballar és de 2.801 ja que a la xifra anterior cal sumar 1.758
oberts amb anterioritat.

6a: Quin tipus i nombre d'expedients es van iniciar l'any 2020?

Taula 1.- Expedients classificats segons data d'obertura per programa    

PROGRAMA    

DEPENDÈNCIA 404 14,43

INFORMACIÓ 1.871 66,80

INSERCIÓ 24 0,86

INSERCIÓ - RVI. RENDA 327 11,68

MENOR 54 1,93

SERVICIS DOMICILIARIS 26 0,93

SERVICIOS DOMICILIARIS - SAD 95 3,40

Total 2.801 100,00

7a: A quantes persones es va realitzar actuació social de primera intervenció l'any 2020?

Es va atendre professionalment 3.262 persones usuàries en total en totes les intervencions.

1a: ¿Cuántos expedientes se han iniciado en el año 2021?

A lo largo del 2021 se iniciaron un total de 836 expedientes. Sin embargo, el número total
de expedientes con el que se trabaja es de 3.088 ya que a la cifra anterior hay que sumar 2.252
abiertos con anterioridad.

2.a: ¿Qué tipo y número de expedientes en cada caso? 
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Tabla 1.- Expedientes clasificados según fecha de apertura por programa     

PROGRAMA Número %

ATENCIÓN PSICOLÓGICA 8 0,26

DEPENDENCIA 655 21,22

INFORMACIÓN 1.812 58,68

INSERCIÓN 21 0,69

INSERCIÓN - RVI. RENTA VALENCIANA DE INCLUSIÓN 413 13,38

MENOR 65 2,11

SERVICIOS DOMICILIARIOS - MENJAR A DOMICILI 3 0,10

SERVICIOS DOMICILIARIOS - SAD 111 3,60

Total 3.088 100,00

3a: ¿A cuántas personas se realizó actuación social de primera intervención en dicho
periodo de tiempo?

Se atendió profesionalmente a 3.538 personas usuarias en total en todas las intervenciones.

4a: A fecha 10 de enero ¿Cuántos expedientes hay en trámite?

Del 1 de enero de 2022 al 10 de enero de 2022 se ha trabajado con un total de 119
expedientes

5a: ¿Cuántos expedientes se iniciaron en el año 2020?

A lo largo del 2020 se iniciaron un total de 1.043 expedientes. Sin embargo, el número
total de expedientes con el que se trabaja es de 2.801 ya que a la cifra anterior hay que sumar
1.758 abiertos con anterioridad.

6a: ¿Qué tipo y número de expedientes se iniciaron en el año 2020? 
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Tabla 1.- Expedientes clasificados según fecha de apertura por programa    

PROGRAMA    

DEPENDENCIA 404 14,43

INFORMACIÓN 1.871 66,80

INSERCIÓN 24 0,86

INSERCIÓN - RVI. RENTA 327 11,68

MENOR 54 1,93

SERVICIOS DOMICILIARIOS - 26 0,93

SERVICIOS DOMICILIARIOS - SAD 95 3,40

Total 2.801 100,00

7a: ¿A cuántas personas se realizó actuación social de primera intervención en el año
2020?

Se atendió profesionalmente a 3.262 personas usuarias en total en todas las
intervenciones."

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a “Sol·licituds de “menjar a casa” presentades en el quart trimestre del 2021”.

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántas solicitudes de “menjar a casa” se han presentado en el cuarto trimestre del
año 2021?

2.- De ellas ¿Cuántas se han concedido?

3.- A fecha 10 de enero ¿Cuántos expedientes de “menjar a casa” hay en lista de espera en
el servicio de Bienestar social e integración?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor José Gosálbez Payá del Grup
Municipal Vox a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a celebrar
en sessió de 20 de gener de 2022, amb l’Assumpte “Sol·licituds de “menjar a casa” presentades
en el quart trimestre del 2021.”, s’aporten les respostes següents:
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1a: Quantes sol·licituds de “menjar a casa” s'han presentat en el quart trimestre de l'any
2021?

116.

2a: D'elles, Quantes s'han concedit?

15.

3a: A data 10 de gener, Quants expedients de “menjar a casa” hi ha en llista d'espera en el
servei de Benestar social i integració?

1199. El motiu de la llista d’espera ja va ser contestat en la Comissió de Benestar amb data
de 16 de desembre de 2021.

1a: Quantes sol·licituds de “menjar a casa” s'han presentat en el quart trimestre de l'any
2021?

116.

 2a: D'elles, Quantes s'han concedit?

15.

3a: A data 10 de gener Quants expedients de “menjar a casa” hi ha en llista d'espera en el
servei de Benestar social i integració?

1199. El motivo de la lista de espera ya fue contestado en la Comisión de Bienestar de
fecha 16 de diciembre de 2021."

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a “Sol·licituds d'ajuda a domicili presentades en el quart trimestre del 2021”.

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántas solicitudes de ayuda a domicilio se han presentado en el cuarto trimestre del
año 2021?

 2.- De ellas ¿Cuántas se han concedido?

 3.- A fecha 10 de enero ¿Cuántos expedientes de ayuda a domicilio tiene en trámite el
servicio de Bienestar social e integración?

 4.- A fecha 10 de enero ¿Qué número de personas tienen concedida la ayuda a domicilio?
¿Cuántos hombres? ¿cuántas mujeres?"
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RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor José Gosálbez Payá del Grup
Municipal Vox a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a celebrar
en sessió de 20 de gener de 2022, amb l’Assumpte “Sol·licituds d'ajuda a domicili presentades en
el quart trimestre del 2021.”, s’aporten les respostes següents:

1a: Quantes sol·licituds d'ajuda a domicili s'han presentat en el quart trimestre de l'any
2021?

269 sol·licituds.

2a: D'elles, Quantes s'han concedit?

99 sol·licituds.

3a: A data 10 de gener, Quants expedients d'ajuda a domicili té en tràmit el servei de
Benestar Social i Integració?

La llista d'espera d'ajuda a domicili és de 208 (38 sol·licituds es troben en llista d'anteriors
trimestres, més les 170 que s'han inclòs en el quart trimestre).

4a: A data 10 de gener, quin nombre de persones tenen concedida l'ajuda a domicili?
Quants homes? Quantes dones?

Hi ha 1.999 dones i 346 homes. Total 2.345 persones beneficiaries.

1a: ¿Cuántas solicitudes de ayuda a domicilio se han presentado en el cuarto trimestre del
año 2021?

269 solicitudes.

2a: De ellas, ¿cuántas se han concedido?

99 solicitudes.

3a: A fecha 10 de enero ¿cuántos expedientes de ayuda a domicilio tiene en trámite el
servicio de Bienestar Social e Integración?

La lista de espera de ayuda a domicilio es de 208 (38 solicitudes se encuentran en lista de
anteriores trimestres, más las 170 que se han incluido en el cuarto trimestre).

4a: A fecha 10 de enero ¿qué número de personas tienen concedida la ayuda a domicilio?
¿Cuántos hombres? ¿Cuántas mujeres?

Hay 1.999 mujeres y 346 hombres. Total 2.345 personas beneficiarias."
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22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a “Sol·licituds de teleassistència presentades en el quart trimestre del 2021”.

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántas solicitudes de teleasistencia se han presentado en el cuarto trimestre del año
2021?

2.- De ellas ¿Cuántas se han concedido?

3.- A fecha 10 de enero ¿Cuántos expedientes de teleasistencia tiene en trámite el servicio
de Bienestar social e integración?

4.- A fecha 10 de enero ¿Qué número de personas tienen concedida la teleasistencia?
¿Cuántos hombres? ¿cuántas mujeres?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor José Gosálbez Payá del Grup
Municipal Vox a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a celebrar
en sessió de 20 de gener de 2022, amb l’Assumpte “Sol·licituds de teleassistència presentades en
el quart trimestre del 2021”, s’aporten les respostes següents:

1a: Quantes sol·licituds de teleassistència s'han presentat en el quart trimestre de l'any
2021?

En el quart trimestre s'han presentat 485 sol·licituds de teleassistència.

2a: D'elles, quantes s'han concedit?

Concedides: 434.

Denegades: 48.

Arxivades: 3.

3a: A data 10 de gener, quants expedients de teleassistència té en tràmit el servei de
Benestar Social i Integració?

No hi ha cap expedient en tràmit.

4a: A data 10 de gener, quin nombre de persones tenen concedida la teleassistència?
Quants homes? Quantes dones?
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Hi ha 6.906 persones amb teleassistència concedida, d'ells hi ha:

• 678 Homes.

• 6.228 Dones.

1a: ¿Cuántas solicitudes de teleasistencia se han presentado en el cuarto trimestre del año
2021?

En el cuarto trimestre se han presentado 485 solicitudes de teleasistencia.

2.a: De ellas, ¿cuántas se han concedido? 

Concedidas: 434.

Denegadas: 48.

Archivadas: 3.

3.a: A fecha 10 de enero, ¿cuántos expedientes de teleasistencia tiene en trámite el servicio
de Bienestar Social e Integración?

No hay ningún expediente en trámite.

4a: A fecha 10 de enero, ¿qué número de personas tienen concedida la teleasistencia?
¿Cuántos hombres? ¿Cuántas mujeres? 

Hay 6.906 personas con teleasistencia concedida, de ellos hay:

• 678 Hombres.

• 6.228 Mujeres."

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a “Temps que tarden a concedir cita prèvia per a ser atés en cadascun dels centres
municipals de servicis socials”.

PREGUNTA

"1.- Si hoy 10 de enero, se pide cita previa para ser atendido en primera intervención ¿En
qué fecha la facilitará cada uno de los centros municipales de servicios sociales de nuestra
ciudad?

2.- En el mes de diciembre ¿Cuál ha sido el tiempo medio de concesión de cita previa en
días naturales desde la fecha en que se solicitó en cada uno de los centros municipales de
servicios sociales?"
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RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor José Gosálbez Payá del Grup
Municipal Vox a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a celebrar
en sessió de 20 de gener de 2022, amb l’Assumpte “Temps que tarden a concedir cita prèvia per
a ser atés en primera intervenció en cadascun dels centres municipals de serveis socials”,
s’aporten les respostes següents:

1a: Si hui 10 de gener, es demana cita prèvia per a ser atés en primera intervenció, En
quina data la facilitarà cadascun dels centres municipals de serveis socials de la nostra ciutat?

DATA INFORME 10/01/2022  

CMSS ÚLTIM DIA CITA dies hàbils d'espera

Benimaclet 21/02/2022 31

Campanar 20/01/2022 9

Ciutat Vella 27/01/2022 14

La Saïdia 17/01/2022 6

Malva-rosa 19/01/2022 8

Nazaret 17/02/2022 29

Olivereta 27/01/2022 14

Patraix 24/02/2022 34

Quatre Carreres 22/03/2022 52

Salvador Allende 01/02/2022 17

Sant Marcel·lí 21/03/2022 51

Trafalgar 24/01/2022 11

Font Plataforma Socyal – Servei de Primer Acolliment (Informació).

2a: El mes de desembre, Quin ha sigut el temps mitjà de concessió de cita prèvia en dies
naturals des de la data en què es va sol·licitar en cadascun dels centres municipals de serveis
socials?

En la taula següent, apareixen les dades de temps mitjà a data 1 de desembre:
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DATA INFORME 01/12/2021  

CMSS ÚLTIM DIA CITA dies hàbils d'espera

Benimaclet 17/01/2022 34

Campanar 13/12/2021 9

Ciutat Vella 28/12/2021 20

La Saïdia 07/12/2021 5

Malva-rosa 13/12/2021 9

Nazaret 14/01/2022 33

Olivereta 22/12/2021 16

Patraix 03/01/2022 24

Quatre Carreres 17/01/2022 34

Salvador Allende 11/01/2022 30

SanT Marcelí 01/03/2022 65

Trafalgar 22/12/2021 16

Font Plataforma Socyal – Servei de Primer Acolliment (Informació).

1a: Si hoy 10 de enero, se pide cita previa para ser atendido en primera intervención ¿en
qué fecha la facilitará cada uno de los centros municipales de servicios sociales de nuestra
ciudad?
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FECHA INFORME 10/01/2022  

CMSS ULTIMO DIA CITA Días hábiles de espera

Benimaclet 21/02/2022 31

Campanar 20/01/2022 9

Ciutat Vella 27/01/2022 14

La Saïdia 17/01/2022 6

Malvarrosa 19/01/2022 8

Nazaret 17/02/2022 29

Olivereta 27/01/2022 14

Patraix 24/02/2022 34

Quatre Carreres 22/03/2022 52

Salvador Allende 01/02/2022 17

San Marcelino 21/03/2022 51

Trafalgar 24/01/2022 11

Fte. Plataforma Socyal – Servicio de Primera Acogida (Información). 

2a: En el mes de diciembre ¿cuál ha sido el tiempo medio de concesión de cita previa en
días naturales desde la fecha en que se solicitó en cada uno de los centros municipales de
servicios sociales?

En la tabla siguiente, aparecen los datos de tiempo medio a fecha 1 de diciembre: 
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FECHA INFORME 01/12/2021  

CMSS ULTIMO DIA CITA Días hábiles de espera

Benimaclet 17/01/2022 34

Campanar 13/12/2021 9

Ciutat Vella 28/12/2021 20

La Saïdia 07/12/2021 5

Malvarrosa 13/12/2021 9

Nazaret 14/01/2022 33

Olivereta 22/12/2021 16

Patraix 03/01/2022 24

Quatre Carreres 17/01/2022 34

Salvador Allende 11/01/2022 30

San Marcelino 01/03/2022 65

Trafalgar 22/12/2021 16

 Fte. Plataforma Socyal – Servicio de Primera Acogida (Información)."

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a “Personal dependent beneficiari del sistema de prestació”.

PREGUNTA

"1.- A fecha 10 de enero ¿Cuál es el número de personal dependiente beneficiario del
sistema de prestación?

2.- Del total ¿Cuántas personas beneficiarias corresponden a mujeres que viven solas en
nuestra ciudad?

3.- Del total ¿Cuántas personas beneficiarias corresponden a hombres que viven solos en
nuestra ciudad?

4.- Del total ¿Cuántos están incluidos en la plataforma GeoDEP?

5.- ¿cuántas solicitudes de prestaciones económicas se han presentado en el 2021?

6.- De ellas ¿Cuántas se ha finalizado su valoración?
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7.- A fecha 10 de enero ¿cuántos expedientes de prestaciones económicas están en
trámite?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor José Gosálbez Payá del Grup
Municipal Vox a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a celebrar
en sessió de 20 de gener de 2022, amb l’Assumpte “Personal dependent beneficiari del sistema
de prestació”, s’aporten les respostes següents:

"1a: A data 10 de gener, quin és el número de personal dependent beneficiari del sistema
de prestació?

El nombre de persones dependents beneficiàries del sistema de prestació de dependència a
la ciutat de València és de 25.729.

2a: Del total, quantes persones beneficiàries corresponen a dones que viuen soles a la
nostra ciutat?

Del total, hi ha 1.778 dones que viuen soles a la ciutat de València.

3a: Del total, quantes persones beneficiàries corresponen a homes que viuen solos a la
nostra ciutat?

Del total hi ha 393 homes que viuen solos a la ciutat de València.

4.a: Del total, quants estan inclosos en la plataforma GeoDEP?

En la plataforma GeoDEp, atés que és una eina per a la citació de les visites domiciliàries
per a la realització dels informes socials i les valoracions, només estan les persones l'expedient de
les quals està en aqueix moment del tràmit. Actualment hi ha 2.218 persones sol·licitants de
dependència.

5a: Quantes sol·licituds de prestacions econòmiques s'han presentat en el 2021?

S'han presentat 3.642 sol·licituds de prestacions econòmiques de dependència l'any 2021.

6a: D'elles, quantes s'ha finalitzat la seua valoració?

Ha finalitzat la valoració en 971 ajudes.

7a: A data 10 de gener, quants expedients de prestacions econòmiques estan en tràmit?

Actualment hi ha en tràmit 2.671 expedients de prestacions econòmiques en tràmit de l'any
2021.
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1a: A fecha 10 de enero ¿cuál es el número de personal dependiente beneficiario del
sistema de prestación?

El número de personas dependientes beneficiarias del sistema de prestación de
dependencia en la ciudad de València es de 25.729.

2a: Del total ¿cuántas personas beneficiarias corresponden a mujeres que viven solas en
nuestra ciudad?

Del total, hay 1.778 mujeres que viven solas en la ciudad de València.

3a: Del total ¿cuántas personas beneficiarias corresponden a hombres que viven solos en
nuestra ciudad?

Del total hay 393 hombres que viven solos en la ciudad de València.

4a: Del total ¿cuántos están incluidos en la plataforma GeoDEP?

En la plataforma GeoDEp, dado que es una herramienta para la citación de las visitas
domiciliarias para la realización de los informes sociales y las valoraciones, solo están las
personas cuyo expediente está en ese momento del trámite. Actualmente hay 2.218 personas
solicitantes de dependencia.

5a: ¿Cuántas solicitudes de prestaciones económicas se han presentado en el 2021?

Se han presentado 3.642 solicitudes de prestaciones económicas de dependencia en el año
2021.

6a: De ellas ¿cuántas se ha finalizado su valoración?

Ha finalizado la valoración en 971 ayudas.

7a: A fecha 10 de enero ¿cuántos expedientes de prestaciones económicas están en trámite?

Actualmente hay en trámite 2.671 expedientes de prestaciones económicas en trámite del
año 2021."

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a “Ajudes d'emergència sol·licitades durant l'any 2021”.

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántas personas han solicitado en el año 2021 ayudas de emergencia?

2.- De ellas ¿a cuántas se les concedió?
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3.- Del total ¿cuántas son de nacionalidad española?

4.- De las concedidas ¿qué necesidades básicas se atendieron? (alimentación, gafas,…..)
¿por qué importe medio?

5.- De las concedidas ¿qué necesidades estaban relacionadas con el pago de suministro de
luz?

6.- De las concedidas ¿qué necesidades estaban relacionadas con el pago de alimentación?

7.- De las concedidas ¿qué necesidades estaban relacionadas con el pago de suministro de
gas?

8.- ¿Cuál es el tiempo medio de concesión de la ayuda desde su solicitud?

9.- ¿Cuál es el tiempo medio de abono de la ayuda desde la concesión?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"En relació amb les preguntes presentades pel regidor José Gosálbez Payá del Grup
Municipal Vox a la Comissió de Benestar i Drets Socials, Educació, Cultura i Esports, a celebrar
en sessió de 20 de gener de 2022, amb l’Assumpte “Ajudes d'emergència sol·licitades durant
l'any 2021”, s’aporten les respostes següents:

1a: Quantes persones han sol·licitat l'any 2021 ajudes d'emergència?

S'han sol·licitat 15.374 prestacions econòmiques individualitzades.

2a: D'elles, a quantes se'ls va concedir?

S'han concedit 12.899 prestacions econòmiques.

3a: Del total, Quantes són de nacionalitat espanyola?

8.094 sol·licitants tenen nacionalitat espanyola.

4a: De les concedides quines necessitats bàsiques es van atendre? (alimentació,
ulleres,…..) per què import mitjà?
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L'apartat “despeses farmacèutiques” es refereix a expedients de farmàcia. Cada expedient
inclou moltes ajudes. Es tramiten d'aquesta manera atés el conveni amb el Col·legi de
Farmacèutics.

5a: De les concedides, quines necessitats estaven relacionades amb el pagament de
subministrament de llum?

Ja ha sigut contestada en la resposta anterior.

6a: De les concedides, quines necessitats estaven relacionades amb el pagament
d'alimentació?

Ja ha sigut contestada en la resposta anterior.

7a: De les concedides, quines necessitats estaven relacionades amb el pagament de
subministrament de gas?

Ja ha sigut contestada en la resposta anterior.

8a: Quin és el temps mitjà de concessió de l'ajuda des de la seua sol·licitud?
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El temps mitjà de concessió d'una ajuda des de la seua sol·licitud en el CMSS fins a la
proposta de concessió per part de la Comissió d'ajudes de cada CMSS depén de la tipologia de
l'ajuda:

• Ajudes urgents: màxim 24 hores.

• Ajudes prioritàries: màxim 1 setmana.

• Ajudes ordinàries: màxim 1 setmana.

9a: Quin és el temps mitjà d'abonament de l'ajuda des de la concessió?

L'ordenança reguladora de les prestacions econòmiques individualitzades de l'Ajuntament
de València estableix el temps en l'article 41 que el termini de resolució i notificació de la
resolució serà de tres mesos comptats a partir de la data de presentació de la sol·licitud en el
corresponent registre. No obstant això, el temps mitjà d'abonament està, d'acord amb la tipologia
de l'ajuda en:

• Ajuda urgent: màxim 24 hores.

• Ajudes prioritàries: màxim 4 dies.

• Ajudes ordinàries: mitjana de 32 dies.

1a: ¿Cuántas personas han solicitado en el año 2021 ayudas de emergencia?

Se han solicitado 15.374 prestaciones económicas individualizadas.

2a: De ellas ¿a cuántas se les concedió?

Se han concedido 12.899 prestaciones económicas.

3a: Del total ¿Cuántas son de nacionalidad española?

8.094 tienen nacionalidad española.

4a: De las concedidas ¿qué necesidades básicas se atendieron? (alimentación, gafas,…..)
¿por qué importe medio?
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El apartado “gastos farmacéuticos” se refiere a expedientes de farmacia. Cada expediente
incluye muchas ayudas. Se tramitan de este modo atendiendo al convenio con el Colegio de
Farmacéuticos.

5a: De las concedidas ¿qué necesidades estaban relacionadas con el pago de suministro de
luz?

Se contesta en pregunta anterior.

6a: De las concedidas ¿qué necesidades estaban relacionadas con el pago de alimentación?

Se contesta en pregunta anterior.

7a: De las concedidas ¿qué necesidades estaban relacionadas con el pago de suministro de
gas?

Se contesta en pregunta anterior.
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8a: ¿Cuál es el tiempo medio de concesión de la ayuda desde su solicitud?

El tiempo medio de concesión de una ayuda desde su solicitud en el CMSS hasta la
propuesta de concesión por parte de la Comisión de ayudas de cada CMSS depende de la
tipología de la ayuda:

• Ayudas urgentes: máximo 24 horas.

• Ayudas prioritarias: máximo 1 semana.

• Ayudas ordinarias: máximo 1 semana.

9a: ¿Cuál es el tiempo medio de abono de la ayuda desde la concesión?

La ordenanza reguladora de las prestaciones económicas individualizadas del
Ayuntamiento de València establece el tiempo en el artículo 41 que el plazo de resolución y
notificación de la resolución será de tres meses contados a partir de la fecha de presentación de la
solicitud en el correspondiente registro. No obstante, el tiempo medio de abono está, de acuerdo
con la tipología de la ayuda en:

• Ayuda urgente: máximo 24 horas.

• Ayudas prioritarias: máximo 4 días.

• Ayudas ordinarias: media de 32 días."

26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a “Absentisme escolar curs 21/22”.

PREGUNTA

"1.- A fecha 10 de enero ¿cuántos casos de absentismo escolar se han detectado en el curso
21/22?

2.- De ellos ¿cuántos son nuevos? ¿Cuántos casos de absentismo escolar del curso anterior
se han mantenido y son reincidentes en el curso 20/21?

3.- ¿Cuántos casos de absentismo escolar había a fecha 10 de enero del 2021 y a fecha 10
de enero del 2020?

4.- De estos nuevos casos ¿cuántos se han resuelto tras una intervención directa con las
familias?

5.- De los nuevos casos ¿cuántos se extienden a otros hermanos de la unidad familiar?

6.- ¿Qué nivel educativo cursan los alumnos con mayor dominancia en absentismo escolar?
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7.- ¿Qué cinco barrios aglutinan el mayor índice de absentismo escolar?

8.- ¿Cuál es la tipología y nacionalidad de las familias con mayores indicadores de
absentismo escolar?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació

"1a: En el curso escolar 2020/2021 se tuvo constancia de un total de 1598 casos de
absentismo escolar sin tipología catalogada (solicitudes de colaboración de los centros educativos
para hacer intervenciones puntuales con alumnado en riesgo, seguimiento de alumnado con
hermanos/as absentistas, seguimiento de alumnado absentista de cursos anteriores, seguimiento
de alumnado notificado a Fiscalía de Menores, intervenciones mantenidas en el curso escolar con
alumnado absentista... de todos estos casos, 772 fueron nuevos.

Dado que el 29 de septiembre la Conselleria de Educación, Cultura y Deporte presentó un
nuevo protocolo, en el que establece la notificación al Consejo Escolar Municipal únicamente de
los casos de absentismo grave y/o crónico, con los que no puedan establecer más medidas de
intervención, a fecha de 10 de enero, los centros educativos en cumplimiento del protocolo
mencionado, por lo que han notificado 29 casos catalogados como absentismo grave y/o crónico.

2a: De los 29 casos notificados por los centros educativos de absentismo catalogado grave
y/o crónico, dos son nuevos.

Se mantienen:

- 52 casos de absentismo escolar crónico que están notificados a Fiscalía de Menores.

- 27 casos de absentismo grave y /o crónico.

- Un número de casos de absentismo grave y /o crónico por determinar, a la espera de la
notificación por parte de los centros educativos al Consejo Escolar Municipal en aplicación del
nuevo protocolo de la Conselleria de Educación.

3a: Contestado en las preguntas anteriores.

4a: Los dos nuevos casos están en proceso. En esta fase del curso escolar, se está
interviniendo con el alumnado absentista y con sus respectivas familias.

5a: Ninguno de los dos nuevos casos se extiende a otros hermanos de la unidad familiar.

6a: - EP 1: 1 alumno/a.

- EP 4: 4 alumnos/as.

- EP 5: 2 alumnos/as.
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- EP 6: 3 alumnos/as.

- ESO 1: 8 alumnos/as.

- ESO 2: 4 alumnos/as.

- ESO 3: 1 alumno/a.

- ESO 4: 1 alumno/a.

- ESO 1: 1 alumno/a.

- FPB: 3 alumnos/as.

7a: El Programa de absentismo escolar municipal está estructurado en seis zonas que
incluyen diferentes barrios (no está estructurado por barrios), el número de casos notificados por
zona son los siguientes:

- Campanar: 9.

- Russafa: 5.

- Patraix: 3.

- Orriols: 6.

- Algirós: 5.

- Grau-Port: 1.

8a: Todos los casos notificados por los centros educativos al Consejo Escolar Municipal
son Graves o crónicos, y su nacionalidad es la siguiente:

- Bolivia : 1.

- Ecuador: 1.

- España: 27."

27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José Vicente Gosálbez Paya, del Grup Municipal Vox,
relatives a “Piscines municipals gestionades directament i indirectament mitjançant concessió”.

PREGUNTA

"1.- ¿Qué piscinas municipales están gestionados directamente e indirectamente mediante
concesión?
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2.- De los gestionados indirectamente mediante concesión ¿Qué empresa, asociación, razón
social o persona jurídica la tiene actualmente concedida y hasta qué fecha de finalización?

3.- ¿Qué concesiones de gestión indirecta de piscinas municipales han finalizado su
periodo de adjudicación y están prorrogadas sin haberse iniciado nuevo pliego?

4.- ¿Qué concesiones de gestión indirecta de piscinas municipales han finalizado su
periodo de adjudicación y están prorrogadas, aunque actualmente se está tramitando un nuevo
pliego?

5.- En este último caso ¿Se han modificado los criterios, condiciones y cláusulas de la
concesión anterior que ahora finaliza y en qué sentido?

6.- En las piscinas municipales, en las que ha finalizado el plazo de concesión y están
prorrogado ¿Tiene previsto y asignado en el presupuesto municipal del servicio de deporte o la
fundación deportiva municipal ejecutar obras de mejora y adecuación en sus instalaciones?

7.- Si la respuesta anterior es afirmativa ¿En qué fechas, qué cuantía, qué proyecto básico
de obras y en qué piscinas municipales?"

RESPOSTA

Sra. Bernabé, regidora delegada d’esports

"1a: ¿Qué piscinas municipales están gestionados directamente e indirectamente mediante
concesión?

 1.- INSTALACIONES DEPORTIVAS MUNICIPALES DE GESTIÓN DIRECTA CON
PISCINAS).

  II.DD.MM. CON PISCINAS (GESTIÓN DIRECTA)

1 Piscina “Font de Sant Lluís”

2 Polideportivo “El Carme”

3 Piscina “El Palmar”

4 Polideportivo “Natzaret”

2.- INSTALACIONES DEPORTIVAS MUNICIPALES CON PISCINAS
GESTIONADAS POR ENTIDADES DEPORTIVAS SIN ÁNIMO DE LUCRO (RÉGIMEN
CONTINUADO DE CONVENIO).

NOMBRE DE LA INSTALACIÓN ENTIDAD GESTORA

CDC PETXINA (INSTALACIÓN DEPORTIVA) FNCV

POLIDEPORTIVO BENIMÁMET FNCV

PISCINA CENTRO SOCIAL TRAFALGAR CLUB NATACIÓN DELFÍN
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3.- INSTALACIONES DEPORTIVAS MUNICIPALES CON PISCINA DE GESTIÓN
INDIRECTA (CONCESIONES DE SERVICIOS).

INSTALACIONES TIPO GESTIÓN ENTIDAD GESTORA

Piscina Valencia Concesión Complejo Deportivo Piscina de Valencia S.L.

Piscina Benicalap Concesión Aquaval S.L.

Polideportivo La Hípica Concesión Fila Cero Producciones,S.L.

Complejo Deportivo Cultural
Patraix

Concesión Esportinat S.L.

Complejo Deportivo Torrefiel Concesión Trecet 10 S.L.

Complejo Deportivo Orriols Concesión Esportinat S.L.

Complejo de Piscinas Parque
Oeste

Concesión Aquaval S.L.

Complejo Deportivo Cultural
Abastos

Concesión UTE Gestión Abastos

Polideportivo Marxalenes Concesión Centre Esportiu Marxalenes S.L.

     

Polideportivo Rambleta Concesión Valencia Rambleta Servicios Deportivos S.L.

Piscina Ayora Concesión Sidecu S.A.

Piscina Castellar-Oliveral Concesión Aquaval S.L.

Polideportivo Malilla Concesión Trecet 10 S.L.

Polideportivo Juan Antonio
Samaranch

Concesión Enjoy Wellnes Valencia S.L.

  2a: De los gestionados indirectamente mediante concesión ¿qué empresa, asociación,
razón social o persona jurídica la tiene actualmente concedida y hasta qué fecha de finalización?

Para la obtención de la citada información puede solicitarse a la delegación el
correspondiente visor de los expedientes del Servicio de Deportes 2000/69, 2002/90, 2002/92,
2002/93, 2002/173, 2005/131, 2007/457, 2012/115, 2013/70, 2013/75, 2014/292.

3a: ¿Qué concesiones de gestión indirecta de piscinas municipales han finalizado su
periodo de adjudicación y están prorrogadas sin haberse iniciado nuevo pliego?

Para la obtención de la citada información puede solicitarse a la delegación el
correspondiente visor de los expedientes del Servicio de Deportes 2002/93, 2000/69, 2002/90,
2002/92, 2002/173.
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4.a: ¿Qué concesiones de gestión indirecta de piscinas municipales han finalizado su
periodo de adjudicación y están prorrogadas, aunque actualmente se está tramitando un nuevo
pliego?

Para la obtención de la citada información puede solicitarse a la delegación el
correspondiente visor de los expedientes del Servicio de Deportes 2021/411, 2021/412, 2022/4 y
2022/19.

5a: En este último caso ¿Se han modificado los criterios, condiciones y cláusulas de la
concesión anterior que ahora finaliza y en qué sentido?

Para la obtención de la citada información puede solicitarse a la delegación el
correspondiente visor de los expedientes del Servicio de Deportes 2021/411, 2021/412, 2022/4 y
2022/19.

6a: En las piscinas municipales, en las que ha finalizado el plazo de concesión y están
prorrogado ¿Tiene previsto y asignado en el presupuesto municipal del servicio de deporte o la
fundación deportiva municipal ejecutar obras de mejora y adecuación en sus instalaciones?

Para la obtención de la citada información puede solicitarse a la delegación el
correspondiente visor de los expedientes del Servicio de Deportes 2021/411, 2021/412, 2022/4 y
2022/19.

7a: Si la respuesta anterior es afirmativa ¿en qué fechas, qué cuantía, qué proyecto básico
de obras y en qué piscinas municipales?

Para la obtención de la citada información puede solicitarse a la delegación el
correspondiente visor de los expedientes del Servicio de Deportes 2021/411, 2021/412, 2022/4 y
2022/19." 

28 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre Àrees de Vigilància Arqueològica”.

PREGUNTA

"La Concejalía de Patrimonio Histórico y Recursos Culturales contestó a esta concejala
hace meses que ya estaba prácticamente acabada la cartografía digital para Del Plan de Áreas de
Vigilancia Arqueológica.

Por lo expuesto, la concejala presenta las siguientes preguntas:

1.- ¿Nos pueden indicar número de expediente de dicho contrato para conocer si se ha
incluido la memoria y documentación de dicha cartografía digital?.
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2.- ¿Desde la finalización de dicha actualización en qué trabajos se ha utilizado y sí ha
servido para mejorar los mismos así como en qué sentido?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1a: ¿Nos pueden indicar número de expediente de dicho contrato para conocer si se ha
incluido la memoria y documentación de dicha cartografía digital?

El expediente E-02001-2020-000621 es un contrato para la ejecución gráfica del plano de
Áreas de Vigilancia Arqueológica siguiendo las directrices de la Sección de Arqueología

2a: ¿Desde la finalización de dicha actualización en qué trabajos se ha utilizado y sí ha
servido para mejorar los mismos así como en qué sentido?

El expediente con la delimitación de las Áreas de Vigilancia Arqueológica (AVA´s) se ha
remitido al Servicio de Planeamiento y a la Consellería de Cultura para su informe y aprobación
correspondiente."

29 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre situació de la licitació i adjudicacions de conservació de monuments i
escultures de la Delegació de Patrimoni Històric”.

PREGUNTA

"1.- ¿La delegación Patrimonio Histórico en que situación tiene la licitación del contrato de
conservación de monumentos y esculturas? Detallen la partida incluida en el presupuesto de
2022.

2.- ¿Cuánto se ha gastado la delegación de Patrimonio Histórico en limpieza de
monumentos y esculturas en 2021? Detallen adjudicaciones por empresas, ubicación de los
monumentos y esculturas y si estos están protegidos o no así como tipo de protección."

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1a: ¿La delegación Patrimonio Histórico en que situación tiene la licitación del contrato
de conservación de monumentos y esculturas? Detallen la partida incluida en el presupuesto de
2022.

Se está preparando la documentación para remitir al Servicio de Contratación e iniciar la
tramitación del concurso. El contrato es "CONTRATACIÓN DE LOS SERVICIOS DE
LIMPIEZA y MANTENIMIENTO DEL PATRIMONIO CULTURAL: ELEMENTOS
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URBANOS SINGULARES, FACHADAS DE MONUMENTOS DEPENDIENTES DE LA
CONCEJALÍA DE PATRIMONIO Y RECURSOS CULTURALES, Y LOS PUENTES
HISTÓRICOS Y SUS PRETILES". La partida presupuestaria en la que se ha incluido crédito es
la MP 250 33600 21200 CONS,MANT,EDIF. O.CONST.

2a: ¿Cuánto se ha gastado la delegación de Patrimonio Histórico en limpieza de
monumentos y esculturas en 2021? Detallen adjudicaciones por empresas, ubicación de los
monumentos y esculturas y si estos están protegidos o no así como tipo de protección.

Intervenciones de conservación y limpieza:

- Escultura Pintor José Ribera:13.576,20 € IVA incluido.

Empresa adjudicataria Noema restauradores S.L. / Plaza Poeta Llorente, 4 / Escultura obra
de Mariano Benlliure.

PROTEGIDO

- Frontón de Lo Rat Penat: 6.916,36 € IVA incluido.

Empresa adjudicataria Contrafforte Restauro S.L. / Paseo de la Petxina acceso a Mislata /
Fábrica de Murs i Valls.

PROTEGIDO

- Busto Federico Trénor i Trénor: 2.651,05 € IVA incluido.

Empresa adjudicataria D. Andrés Ballesteros Labrado/ Barrio de Las Moreras (Nazaret) /
obra del escultor Manuel Rodríguez.

Total = 23.143,61 € IVA incluido.

Intervenciones de limpieza por acto vandálico:

- Torres de Quart.

Tag en spray blanco en fachada posterior.

Empresa Noema restauradores s.l.: 496,10€ IVA incluido.

MONUMENTO BIC

- Pretil de Jardines de Alameditas de Serranos (tramo desde Puente de San José a Puente de
Serranos-Blanquerías).

Numerosos grafitis en distintos colores de spray.

Empresa Limpiezas Virosa s.l.: 2.999,54 € IVA incluido.
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BRL.

- Pretil tramo V frente Escuela Oficial de Idiomas (zona acceso al cauce del río)

Múltiples grafitis en bolas decorativas y pretil.

Empresa Carolina Mai Cerovaz: 2.056,40 € IVA incluido.

BRL.

- Escultura General Elio (Jardines del Real).

Empresa EMR s.l.: 413,82 € IVA incluido.

BRL.

- Escultura Francisco Domingo (Jardines del Real).

Empresa EMR s.l.: 534,82 € IVA incluido.

BRL.

- Fachada Casetas Modernistas (Jardines del Real).

Empresa EMR s.l.: 643,72 € IVA incluido.

BRL.

- Fachada Atarazanas del Grao.

Empresa EMR s.l.: 643,72 € IVA incluido.

MONUMENTOS BIC

- Pretil tramo VIII lateral Paseo Ciudadela. 

Numerosos grafitis realizados con spray.

Empresa Juan Francisco Díaz Egio: 1.337,05 € IVA incluido.

BRL.

- Pretil tramo VIII lateral Paseo de la Alameda.

Numerosos grafitis realizados con spray.

Empresa Juan Francisco Díaz Egio: 1.542,75 € IVA incluido.

BRL.
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- Monumento a Isis (Paseo de la Petxina).

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 114,95 € IVA incluido.

PROTEGIDO.

- Chimenea Calle Guardia Civil.

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 254,10 € IVA incluido.

BRL.

- Monolito informativo Torres de Serranos.

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 114,95 € IVA incluido.

- Pretil tramo VIII y bola decorativa Paseo Ciudadela 11.

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 114,95 € IVA incluido.

BRL.

- Busto Eduardo Escalante (Plza Lorenzo de la Flor).

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 60,50 € IVA incluido.

- Busto Blasco Ibañez (Plza dels Porxets).

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 60,50 € IVA incluido.

- Escultura Manolo Montoliu (Frente Plza de Toros – C/Xàtiva).

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 108,90 € IVA incluido.

- Pretil en Puente de Trinidad.

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 54,45 € IVA incluido.

BRL.

- Fachada Museo de la Ciudad (Calle Vergara).

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 145,20 € IVA incluido.

MONUMENTO BIC.

- Pretil lateral próximo al Puente de Trinidad.

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 54,45 € IVA incluido.
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BRL.

-  Monolito informativo Convento de Sta Clara (Avda Pérez Galdós 119).

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 114,95 € IVA incluido.

- Monolito informativo Hospital de Sangre de Nazaret (Calle Mayor Nazaret).

Empresa Gexcoval 21 s.l.: 114,95 € IVA incluido.

- Museo de Historia de Mislata.

Limpiezas Iberolimp s.l.: 42,35 € IVA incluido.

- Réplica de Apolo (Jardines Antiguo Huerto de Pontons-Patraix).

Limpiezas Iberolimp s.l.: 23,00 € IVA incluido.

- Almudín (Carrer estret).

Limpiezas Iberolimp s.l.: 424,87 € IVA incluido.

MONUMENTO BIC.

- Refugio de Serranos (Calle Palomino).

Limpiezas Iberolimp s.l.: 60,50 € IVA incluido.

BRL.

- Arcos inferiores Puente del Real.

Limpiezas Iberolimp s.l.: 114,95 € IVA incluido.

BRL.

- Pretil Jardines Alameditas de Serranos (Frente Museo Benlliure)

Limpiezas Iberolimp s.l.: 23,00 € IVA incluido.

BRL.

- Museo de Historia de Mislata.

Limpiezas Iberolimp s.l.: 23,00 € IVA incluido.

- Refugio Calle Alta-Ripalda.

Limpiezas Iberolimp s.l.: 179,08 € IVA incluido.
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BRL.

- Busto Pedro Ferrer Calatayud.

Limpiezas Iberolimp s.l.: 23,00 € IVA incluido.

BRL.

- Escultura Francesc de Vinatea.

Limpiezas Iberolimp s.l.: 45,98 € IVA incluido.

PROTEGIDA.

- Cartel publicitario Philips (Blanquerías).

Limpiezas Iberolimp s.l.: 23,00 € IVA incluido.

BRL.

- Fachada de L’Excorxador del Cabanyal.

Limpiezas Iberolimp s.l.: 23,00 € IVA incluido.

BC INMUEBLE PROTEGIDO.

- Fuente del Poeta Querol (Jardines del Real).

Limpiezas Iberolimp s.l.: 23,00 € IVA incluido.

PROTEGIDO.

- 4Puente de las Flores (junto rampa acceso al cauce).

Limpiezas Iberolimp s.l.: 91,96 € IVA incluido.

BRL.

TOTAL = 13.311,46 € IVA incluido.

TOTAL DE INTERVENCIONES = 36.455,07 €.

30 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre situació de la licitació i contracta de manteniment i neteja de ponts històrics
prevista des de la Delegació de Patrimoni Històric”.
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PREGUNTA

"1.- ¿La Delegación de Patrimonio Histórico en qué situación tiene la licitación del
mantenimiento y limpieza de puentes históricos? Detallen la partida incluida en el presupuesto de
2022.

2.- ¿Cuánto se ha gastado la delegación de Patrimonio Histórico en limpieza puentes
históricos en 2021? Detallen adjudicaciones por empresas, ubicación de los monumentos y
esculturas y si estos están protegidos o no así como tipo de protección."

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1a: ¿La Delegación de Patrimonio Histórico en qué situación tiene la licitación del
mantenimiento y limpieza de puentes históricos? Detallen la partida incluida en el presupuesto de
2022.

Se está preparando la documentación para remitir al Servicio de Contratación e iniciar la
tramitación del concurso. El contrato es "CONTRATACIÓN DE   LOS SERVICIOS DE
LIMPIEZA y MANTENIMIENTO DEL PATRIMONIO CULTURAL: ELEMENTOS
URBANOS SINGULARES, FACHADAS DE MONUMENTOS DEPENDIENTES DE LA
CONCEJALÍA DE PATRIMONIO Y RECURSOS CULTURALES, Y LOS PUENTES
HISTÓRICOS Y SUS PRETILES". La partida presupuestaria en la que se ha incluido crédito es
la MP 250 33600 21200 CONS, MANT, EDIF. O. CONST.

2a: ¿Cuánto se ha gastado la delegación de Patrimonio Histórico en limpieza puentes
históricos en 2021? Detallen adjudicaciones por empresas, ubicación de los monumentos y
esculturas y si estos están protegidos o no así como tipo de protección.

Destacar que nuestro servicio no ha podido acometer más intervenciones en el año 2021
que las siguientes, por no haber tenido adscritos los puentes históricos.

Intervenciones de limpieza por acto vandálico:

- Pintadas en Puente San José.

Empresa EMR s.l.: 508,20 € IVA incluido.

BRL.

- Arcos inferiores Puente del Real.

Limpiezas Iberolimp s.l.: 114,95 € IVA incluido.

BRL.

- Puente de San José (numerosas pintadas).
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Limpiezas Iberolimp s.l.: 647,35 € IVA incluido.

BRL.

- Puente del Mar (bancos laterales y volutas).

Limpiezas Iberolimp s.l.: 620,73 € IVA incluido.

BRL.

- Escultura del Pescador (Puente Aragón).

Limpiezas Iberolimp s.l.: 23,00 € IVA incluido.

PROTEGIDO.

TOTAL = 1.914,23 € IVA incluido."

31 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre situació de l'inventari de les restes de la tortada de Goerlich”.

PREGUNTA

"1.- ¿La Delegación de Patrimonio Histórico en qué situación tiene los trámites para la
licitación y adjudicación para contratar el inventario de los restos arqueológicos dispersos de la
antigua tortada de Goerlich así como del estudio para reconstruir parte de dicha instalación?
Detallen la partida incluida en los presupuestos de 2022."

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1a: ¿La Delegación de Patrimonio Histórico en qué situación tiene los trámites para la
licitación y adjudicación para contratar el inventario de los restos arqueológicos dispersos de la
antigua tortada de Goerlich así como del estudio para reconstruir parte de dicha instalación?
Detallen la partida incluida en los presupuestos de 2022.

Se está preparando la documentación para remitir al Servicio de Contratación e iniciar la
tramitación del concurso. La partida presupuestaria en la que se ha incluido crédito es la MP 250
33600 21200 CONS,MANT,EDIF. O.CONST."

32 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre Cultural Als Barris i Cultural als Pobles de 2021 i 2022”.
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PREGUNTA

"1.- ¿La delegación Recursos Culturales cuántos contratos menores ha tenido que
formalizar para llevar a cabo la campaña de Cultural als Barris y Cultural als Pobles de 2021?
Indiquen la cantidad y a quienes se han adjudicado por cada campaña.

2.- ¿En qué barrios se han celebrado las actividades y cuáles han tenido lugar por vez
primera así como en que barrios no se ha celebrado desde el inicio de estas campañas?

3.- ¿En qué barrios se celebrarán ambas campañas en 2022?

4.- ¿En qué pedanías o pueblos han tenido lugar las actividades de Cultural als Pobles y en
cuáles no se ha celebrado desde su inicio?

5.- ¿Se tiene decidido dónde tendrán lugar en 2022?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1a: ¿La delegación Recursos Culturales cuántos contratos menores ha tenido que
formalizar para llevar a cabo la campaña de Cultural als Barris y Cultural als Pobles de 2021?
Indiquen la cantidad y a quienes se han adjudicado por cada campaña.

Les programacions culturals dissenyades per a les campanyes culturals que es
confeccionen directament pels tècnics del Servici de Recursos Culturals en funció de la idoneïtat
de les propostes rebudes, en concordança amb altres criteris com els públics, demandes veïnals i
experiència adquirida a les campanyes anteriors i atenent a més la diversitat en la contractació per
donar ampla cabuda als artistes i professionals del sector, configuren una programació que,
prèvia a la seua contractació, és aprovada per la Junta de Govern Local.

Derivat del compliment d’eixe acord s’han generat 14 expedients de contractació, que
inclouen 64 contractistes.

La naturalesa dels contractes que conformen la programació cultural de CULTURA ALS
BARRIS i CULTURA ALS POBLES DE VALÈNCIA, tal i com recull l’article 25.1ª de la Llei
9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic, per la qual es transposen a
l’ordenament jurídic espanyol les directives del Parlament Europeu i del Consell 2014/23/UE i
2014/24/UE, de 26 de febrer de 2014 (d’ara en avant LCSP), es qualifiquen expressament com a
contractes privats al tindre per objecte la creació i interpretació artística. El seu règim és el
previst en este text legal i, de manera específica per a esta categoria de contracte administratiu, a
l’article 26.2. És per això que la tipologia de contracte més idoni, atenent els imports, és el dels
contractes menors.

Tots els contractes menors formalitzats són d’accés públic i es troben a la pàgina web de
l’Ajuntament de València, dins de la carpeta de Transparència. Els expedients generats pel
Servici de Recursos Culturals són:
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E-02000-2021-341
E-02000-2021-342
E-02000-2021-343
E-02000-2021-350
E-02000-2021-351
E-02000-2021-352
E-02000-2021-353
E-02000-2021-355
E-02000-2021-357
E-02000-2021-359
E-02000-2021-360
E-02000-2021-363
E-02000-2021-366
E-02000-2021-378

2a: ¿En qué barrios se han celebrado las actividades y cuáles han tenido lugar por vez
primera así como en que barrios no se ha celebrado desde el inicio de estas campañas?

Les activitats s’han celebrat als barris de:

Aiora, Arrancapins, Benicalap, Cabanyal-Canyamelar, Campanar, La Creu Coberta, La
llum, Malilla, Malva-rosa, Montolivet, natzaret, Nou Moles, Els Orriols, Patraix, Penya-roja,
Raiosa, Sant isidre, Sant Marcel·lí, sant pau, Tendetes, Torrefiel, Trinitat i Vara de Quart-Tres
Forques.

S’han realitzat per primera vegada als barris de Sant Isidre i Penya-Roja.

3a: ¿En qué barrios se celebrarán ambas campañas en 2022?

A la data actual no s’han concretat encara els barris que formaran part de la campanya
2022.

4a: ¿En qué pedanías o pueblos han tenido lugar las actividades de Cultural als Pobles y en
cuáles no se ha celebrado desde su inicio?

 La campanya Cultura als Pobles abarca totes les pedanies de la ciutat:

 - Massarrojos.

- Benifaraig.

- Borbotó.

- Carpesa.

- Poble Nou.

- Cases de Bàrcena.
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- Mauella.

- Benimàmet.

- Beniferri.

- Castellar-Oliveral.

- Forn d’Alcedo.

- Faitanar.

- La Torre.

- Pinedo.

- El Saler.

- El Palmar.

- El Perellonet.

- La Punta.

5a: ¿Se tiene decidido dónde tendrán lugar en 2022?

En tots els Pobles de València."

33 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre increment d'activitats en les campanyes Cultural Als Barris i Cultural als
Pobles d'en 2022”.

PREGUNTA

"La delegación de Recursos Culturales ha indicado en la memoria de los presupuestos de
2022 que contempla más actividades para ambas campañas culturales en los barrios y pueblos,
que según afirman son más de 300, pero vemos fijada la misma cantidad de dinero.

Por lo expuesto, la concejala presenta las siguientes preguntas:

1.- ¿Nos pueden indicar como con la misma cantidad de dinero se van a hacer más
actividades culturales y si tienen previsto pagar menos a los artistas que les contraten para así
adjudicar más contratos menores a otros profesionales?"

RESPOSTA
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Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1a: ¿Nos pueden indicar como con la misma cantidad de dinero se van a hacer más
actividades culturales y si tienen previsto pagar menos a los artistas que les contraten para así
adjudicar más contratos menores a otros profesionales?

Sent rigorosos respecte al que s’exposa a la memòria dels pressupostos, es fa referència a
les activitats realitzades i a la voluntat de créixer per l’òptima acceptació i projecció de futur que
tenen.

Pel tipus de format de les fitxes facilitades pel SEP en què es confeccionen els
pressupostos, no es pot incrementar la quantitat a demanar sense detraure –automàticament- la
mateixa quantitat d’una altra aplicació per tal que la suma del pressupost total coincidixca amb el
que el SEP estableix a priori per a l’aprovació inicial del pressupost, la qual cosa no obsta perquè
al llarg de l’any es puguen sol·licitar suplements de crèdit per a l’ampliació de determinades
aplicacions si així es considera necessari, dins del funcionament ordinari de la gestió dels
pressupostos municipals.

En cap cas es contempla la rebaixa de caixets dels artistes, companyies i professionals
participants en Cultura als Barri i Cultura als Pobles de València."

34 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre venda de llibres editats i promoguts des de la Delegació de Recursos
Cuturales”.

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántos libros y/o catálogos se han editado en 2021?

2.- ¿Cuántos libros y/o catálogos se han vendido en 2021 y cuánto dinero se ha
recaudado?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"Sobre vendes de llibres editats i promoguts des de la Delegació de Recursos Culturals.

1a: ¿Cuántos libros y/o catálogos se han editado en 2021?

2a: ¿Cuántos libros y/o catálogos se han vendido en 2021 y cuánto dinero se ha recaudado?

En el quadre que trobaran tot seguit disposen de la informació que sol·liciten.

En algunes obres, apareix la menció “no se’n tenen dades” perquè començà a ser
distribuïda en l’últim trimestre de l’any.
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Per una altra banda, amb “distribució d’editorial” ens referim al fet que són títols de les
editorials que s’encarreguen de publicar i distribuir les obres guanyadores dels Premis Literaris
“Ciutat de València”.

ANY 2021"

AUTOR TÍTOL TIRATGE RECAPTACIÓ

Varios autores Blasco Ibáñez en primera persona 225 330 €

Varios autores Carlos Berlanga. Únic i polièdric/ Único y
poliedrico

178 No se’n tenen dades

Varios autores Catálogo: Iturbi, més enllà de Hollywood 342 448 €

Varios autores Catálogo: Somiar molt i dormir poc, el 15M a
València

225 192 €

Mª José López Azorin/ Javier García
Peiró

Catálogo: Vicente March Marco (1859-1927). El
somni de Roma.

175 910 €

Alberto Gálvez Céspedes con "E" 500 Distribució d’editorial

José Ignacio Nájera El informe Jaspers 500 Distribució d’editorial

Varios autores Història de la ciutat de València. IX Projecte i
memòria

182 No se’n tenen dades

Rosa Sanchis i Caudet Isabel escrigué lo llibre 500 Distribució d’editorial

Manuel Saiz La resistible expansión del universo irónico 500 Distribució d’editorial

Josep Muñoz Redón Les fronteres de Walter Benjamin 500 Distribució d’editorial

José A. Ramírez Lozano Motivos de sospecha 500 Distribució d’editorial

Varios autores Prometeo. Revista de la Casa-Museo Blasco
Ibáñez, 2/2021

250 No se’n tenen dades

Mercè Claramunt Una nit sense vent 500 Distribució d’editorial

35 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre previsió de publicació de llibres i/o catàlegs en 2022”.

PREGUNTA

"1.- ¿Qué previsión de publicación de libros y/o catálogos tiene prevista la delegación de
Recursos Culturales en 2022?"

RESPOSTA
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1.  

2.  
3.  

4.  

5.  
6.  
7.  
8.  
9.  

10.  
11.  
12.  

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1a: ¿Qué previsión de publicación de libros y/o catálogos tiene prevista la delegación de
Recursos Culturales en 2022?

Al llarg de 2022, apareixeran els següents llibres:

València: una paraula, mil imatges, Antonio Cortés (obra que isqué d’impremta en
desembre de 2021 i que es presentarà este hivern).
Catàleg de les aus hivernants i reproductores de la ciutat de València, d’Enrique Murgui.
Toponímia i memòria urbana. La configuració del nomenclàtor dels carrers de València
(1812-2019), de Luis Fernández Gimeno.
Apuntamientos de lo sucedido en Valencia (1647-1648), de Vicent Arcaina (edició de
Vicent-Josep Escartí).
Guillermina Medrano Aranda (1912-2005), d’Antares Ruiz del Árbol Cana.
La pesquisa de los tesoros ocultos, Ángel Alloza Aparicio.
Los ojos pintados y relumbrantes de la serpiente, Herminia Luque Ortiz.
De tu tacto, M.ª Carmen Caramés Gorgal.
Vida del lletrat Mateu de Bel, contada en llengua viva, Josep Franco.
De la pròpia veu a la veu pròpia, Antoni Defez.
Ella i màquina, Sergi Belbel.
Ultramarins, Eduard Marco Escamilla.

Pel que fa al Servei de Patrimoni Històric i Artístics, totes les exposicions de producció
pròpia que estan en programa per a l’any 2022 tindran el seu catàleg. També tindran catàleg les
exposicions de la Convocatòria Oberta la celebració de les quals caiga dins dels present any."

36 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre el Centre Arqueològic de l'Almoina”.

PREGUNTA

"1.- ¿Qué actuaciones se tienen previstas en el Centro Arqueológico de La Almoina en
2021?

2.- ¿Los daños en la zona del Horreum se han subsanado? ¿Qué se ha hecho para ello?

3.- La delegación de Patrimonio Histórico realizó la presentación de las actuaciones
previstas en La Almoina en una rueda de prensa en vez de utilizar la sala de prensa municipal.
¿Tuvo algún coste para las arcas municipales? Detallen factura si la hubiese habido, método de
contrato y quien o quienes se encargaron del montaje y que se montó para ello."

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals
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"1a: ¿Qué actuaciones se tienen previstas en el Centro Arqueológico de La Almoina en
2021?

Respecte a l'execució del projecte museogràfic, s'està tramitant un procediment negociat
sense publicitat per a portar-lo a efecte.

D'altra banda, es continuarà treballant en el manteniment de les restes arqueològiques i a
millorar les condicions de conservació de la cripta i les seues instal·lacions.

En el plànol expositiu, en el mes de  març està previst inaugurar una mostra temporal.

Aviat es presentarà l’oferta educativa per al primer semestre de 2022.

2a: ¿Los daños en la zona del Horreum se han subsanado? ¿Qué se ha hecho para ello?

Com ja vàrem contar, els danys en la zona de l’Horreum, com que són produïts per
filtracions des de la plaça, es vàrem segellar.

3a: La delegación de Patrimonio Histórico realizó la presentación de las actuaciones
previstas en La Almoina en una rueda de prensa en vez de utilizar la sala de prensa municipal.
¿Tuvo algún coste para las arcas municipales? Detallen factura si la hubiese habido, método de
contrato y quien o quienes se encargaron del montaje y que se montó para ello.

La roda de premsa per a presentar les actuacions previstes en l’Almoina convenia fer-la en
el propi centre arqueològic, per a explicar in situ els treballs a realitzar. Com que no disposem de
monitors que es puguen desplaçar al lloc, es va contractar el servei. La despesa, que incloïa
l’enllumenat especial de l’espai, va tindre un cost de 779,74€ (més IVA), i es va realitzar per
l’empresa NUMSYS."

37 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre visites als museus i monuments en 2021, 2020 i 2019”.

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántas visitas han registrado los distintos museos y monumentos de titularidad
municipal en 2021, 2020 y 2019? Detallen por equipamientos, meses y dinero recaudado por las
visitas así como por grupos.

2.- ¿En qué situación se encuentra la puesta en marcha del pago por TPV en los distintos
museos y monumentos? ¿En cuántos se puede pagar por ese sistema?

3.- ¿Cuántas ventas se ha hecho de la tarjeta de visita a museos y monumentos para tres
días?"

RESPOSTA
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Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva

"1.- 2021 MUSEU FALLER DE VALÈNCIA

MES VISITES TOTALS VISITES EN GRUP DINERS RECAPTATS

GENER 755NO PERMESES 175 €

FEBRER 686NO PERMESES 151 €

MARÇ 1,880NO PERMESES 633 €

ABRIL 975NO PERMESES 669 €

MAIG 1,580NO PERMESES 724 €

JUNY 2,426 240 1880 €

JULIOL 3,514 478 3114 €

AGOST 6,183 344 6391 €

SEPTEMBRE 4,329 461 4288 €

OCTUBRE 4,786 586 3526 €

NOVEMBRE 3,265 216 2083 €

DESEMBRE 2,775 375 2456 €

TOTAL ANUAL 32,951 2700 26090 €

2020 MUSEU FALLER DE VALÈNCIA
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MES VISITES TOTALS VISITES EN GRUP DINERS RECAPTATS

GENER 4,343 575 

FEBRER 481* 290 

MARÇ 4,862 870 

ABRIL 0* NO PERMESES 

MAIG 0* NO PERMESES 

JUNY 0* NO PERMESES 

JULIOL 425* NO PERMESES 

AGOST 2,272 NO PERMESES 

SEPTEMBRE 1,442 NO PERMESES 

OCTUBRE 1,459 NO PERMESES 

NOVEMBRE 525 NO PERMESES 

DESEMBRE 557 NO PERMESES  

TOTAL ANUAL 16,366 1635 12.282€

* TANCAT PER OBRES DE CLIMATITZACIÓ I DESPRÉS PER COVID  

         

2019 MUSEU FALLER DE VALÈNCIA
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MES VISITES TOTALS GRUPS DINERS RECAPTATS

GENER 4,879   

FEBRER 9,914   

MARÇ 21,548   

ABRIL 18,238   

MAIG 13,076   

JUNY 7,859*   

JULIOL 8,518*   

AGOST 8,747*   

SEPTEMBRE 9,030*   

OCTUBRE 9,205   

NOVEMBRE 7,524   

DESEMBRE 5,714   

TOTAL ANUAL 124,252 51934 52636 €

* MESOS MUSEU GRATUÏT PER FALTA DE CLIMATITZACIÓ

2021 MUSEU DEL CORPUS- CASA DE LES ROQUES
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MES VISITES TOTALS GRUPS DINERS RECAPTATS

GENER 837   

FEBRER 1,112   

MARÇ 1,943   

ABRIL 2,565   

MAIG 1,863   

JUNY 2,198 214 

JULIOL 2,825 237 

AGOST 3,625 322 

SEPTEMBRE 3,185 439 

OCTUBRE 4,445 390 

NOVEMBRE 3,241 275 

DESEMBRE 3,189 296 

TOTAL ANUAL 31,028 2173ENTRADA GRATUÏTA

2020 MUSEU DEL CORPUS-CASA DE LES ROQUES
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MES VISITES TOTALS GRUPS DINERS RECAPTATS

GENER 4,346 295 

FEBRER 6,177 490 

MARÇ 2,648 530 

ABRIL 0    

MAIG 0    

JUNY 0    

JULIOL 0    

AGOST 0    

SEPTEMBRE 1,463    

OCTUBRE 2,206    

NOVEMBRE 1,181    

DESEMBRE 1,459    

TOTAL ANUAL 19,480 1285 ENTRADA GRATUÏTA

2019 MUSEU DEL CORPUS-CASA DE LES ROQUES
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MES VISITES TOTALS GRUPS DINERS RECAPTATS

GENER 4,926 512 

FEBRER 4,148 485 

MARÇ 9,834 1215 

ABRIL 8,027 1349 

MAIG 7,720 2020 

JUNY 4,761 1039 

JULIOL 5,504 1572 

AGOST 6,150 890 

SEPTEMBRE 10,481 2040 

OCTUBRE 11,980 2570 

NOVEMBRE 13,479 3078 

DESEMBRE 14,978 2890 

TOTAL ANUAL 79,046 19660ENTRADA GRATUÏTA

2021 MUSEU DE LA SETMANA SANTA MARINERA DE VALÈNCIA
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MES VISITES TOTALS GRUPS DINERS RECAPTATS

GENER 549   

FEBRER 527   

MARÇ 768   

ABRIL 935   

MAIG 534   

JUNY 605 80 

JULIOL 295 45 

AGOST 319 92 

SEPTEMBRE 740 240 

OCTUBRE 888 160 

NOVEMBRE 986 250 

DESEMBRE 637 178 

TOTAL ANUAL 7,783 1045ENTRADA GRATUÏTA

2020 MUSEU DE LA SETMANA SANTA MARINERA DE VALÈNCIA
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MES VISITES TOTALS GRUPS DINERS RECAPTATS

GENER 824 196 

FEBRER 1,069 274 

MARÇ 412 90 

ABRIL 0    

MAIG 0    

JUNY 0    

JULIOL 118    

AGOST 511    

SEPTEMBRE 550    

OCTUBRE 672    

NOVEMBRE 576    

DESEMBRE 582    

TOTAL ANUAL 5,314 560ENTRADA GRATUÏTA

2019 MUSEU DE LA SETMANA SANTA MARINERA DE VALÈNCIA
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MES VISITES TOTALS GRUPS DINERS RECAPTATS

GENER 761 83 

FEBRER 892 94 

MARÇ 1,745 290 

ABRIL 2,924 430 

MAIG 1,069 147 

JUNY 708 196 

JULIOL 609 52 

AGOST 576 65 

SEPTEMBRE 741 80 

OCTUBRE 1,172 128 

NOVEMBRE 1,562 160 

DESEMBRE 897 90 

TOTAL ANUAL 13,656 1815ENTRADA GRATUÏTA

2a: El sistema de pagament per terminal TPV està implantat únicament en el Museu Faller
de València amb dues terminals posats en marxa al desembre de 2018, funcionant amb normalitat
des de llavors per al pagament presencial mitjançant targeta bancària.

Els altres dos museus dependents del Servei de Cultura Festiva són gratuïts tots els dies
d'obertura per a tot el públic, motiu pel qual no es va considerar necessari este equipament en el
seu moment.

3a:  No tenim eixa informació ja que la targeta no s'expedeix en els nostres museus,
podent-se adquirir en les oficines d'informació turística, a través de visit València o en terminals
d'estacions i aeroports i agències que tinguen concert amb visit València. També es pot adquirir
en línia a través de la pàgina de visit València i altres agències."

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1a: ¿Cuántas visitas han registrado los distintos museos y monumentos de titularidad
municipal en 2021, 2020 y 2019? Detallen por equipamientos, meses y dinero recaudado por las
visitas así como por grupos.

Cal  tindre en compte que no són dades comparables, donat que  l'any 2020  la pandèmia
va  interrompre  l'obertura dels museus i en reobrir es va determinar la gratuïtat  d'aquests.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 S

Y
S
l 
z6

7
P
 x

kZ
/ 

K
K
+

Z
 B

IU
o
 d

rK
R
 r

7
w

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 18/02/2022 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE GENER DE 2022 74

No obstant això, s'adjunten les dades disponibles. Les estadístiques completes de 2021 estaran
llestes pròximament.

 
2019 Ingresos 2020 Ingresos

Llotja 627.458 501.342,00 € 147.656 114.331,00 €

Torres   Serrans 404.902 191.650,00 € 80.439 39.377,00 €

M. Històric 102.516
 

13.653
 

L’Almoina 86.018 42.795,00 € 31.934 12.746,00 €

Torres de Quart 82.782 56.725,00 € 28.453 17.170,00 €

CCNN 73.179 25.278,00 € 45.813 6.775,00 €

M. Ciutat 23.691 4.026,00 € 10.957 1.669,00 €

MHV 21.394 9.175,00 € 8.746 2.647,00 €

L’Almodí 19.094
 

4.960
 

Benlliure 17.168 7.875,00 € 7.396 3.654,00 €

Cripta S. Vicent 16.605 5.324,00 € 1.108 673,00 €

Palau de Cervelló 15.226
 

7.142
 

CM Blasco Ibáñez 10.911 5.458,00 € 6.140 1.144,00 €

S. M. Exposicions 10.505
 

1.978
 

Refugi Ajuntament 8.405
 

2.545
 

Refugi Carrer Serrans 1.829
 

2.236
 

Museu de l’arrós
 

3.170,00 € 4.657 1.091,00 €

Drassanes 6.738
 

3.618
 

Galeria Tossal 4.091
 

1.633
 

CM Concha Piquer 1374 802,00 € 705 447,00 €

2a: ¿En qué situación se encuentra la puesta en marcha del pago por TPV en los distintos
museos y monumentos? ¿En cuántos se puede pagar por ese sistema?

El sistema està plenament operatiu pel que fa a la venda presencial, i el personal està
avesat i fent probes amb l’aplicació (les quals són satisfactòries), si bé s’han detectat problemes
de comunicació amb l’ordinador central des de les Torres de Serrans i les de Quart. En estos dos



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 S

Y
S
l 
z6

7
P
 x

kZ
/ 

K
K
+

Z
 B

IU
o
 d

rK
R
 r

7
w

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 18/02/2022 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE GENER DE 2022 75

llocs, en tractar-se de monuments (BIC’s) amb unes cauteles patrimonials rigoroses, no s’ha
pogut fer arribar la connexió per fibra òptica fins als ordinadors de recepció. S’estan estudiant
solucions.

Per altra banda, s’està implantat la venda on line. En aquest cas el sistema unifica el
procediment de venda dels museus de la Regidoria de Patrimoni i Recursos Culturals i de la
Regidoria de Cultura Festiva. S’han definit les característiques de la interfaz d’usuari i s’està
construint l’aplicació, la qual hauria de ser capaç de mostrar l’estat de vendes i d’ocupació
efectiva de cada centre en temps real.

Quan la plataforma de venda online estiga operativa, començarà la fase de proves.

3a: ¿Cuántas ventas se ha hecho de la tarjeta de visita a museos y monumentos para tres
días?

La TOURIST CARD, que habilita per entrar en museus i en altres establiments de la ciutat
de València, l'espedeix  Turisme, per la qual cosa, han de traslladar allí la pregunta."

38 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre préstec de llibres a les biblioteques municipals”.

PREGUNTA

"1.- ¿Cuántos libros se han prestado a usuarios de las bibliotecas municipales en 2021?
Detallen por cada biblioteca.

2.- ¿Cuántas actividades se han hecho en las bibliotecas en 2021 y si estás se han
formalizado por contrato menor? Detallen cuántas y cuántos contratos menores.

3.- ¿Cuántos libros se han prestado a usuarios de las bibliotecas municipales en 2019?
Detallen por cada biblioteca."

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’acció cultural

"1a: ¿Cuántos libros se han prestado a usuarios de las bibliotecas municipales en 2021?
Detallen por cada biblioteca.

Se están elaborando las estadísticas mensuales de noviembre y diciembre, por lo que no
disponemos en estos momentos de los datos completos de 2021.

2a: ¿Cuántas actividades se han hecho en las bibliotecas en 2021 y si estas se han
formalizado por contrato menor? Detallen cuántas y cuántos contratos menores.

En 2021 se han realizado un total de 920 actividades en las bibliotecas municipales.
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Respecto a las formalizadas a través de un contrato menor, se han realizado las siguientes
actividades:

Cuatro sesiones de espectáculo circense a cargo de La Finestra Nou Circ.
Participación en la Fira del Llibre.
Participación en la Plaça del Llibre
Actividades de animación lectora a cargo de Laia Serna Arnau en la Fira del Llibre y la
Plaça del Llibre.

3a: ¿Cuántos libros se han prestado a usuarios de las bibliotecas municipales en 2019?
Detallen por cada biblioteca."

BIBLIOTECAS Nº PRÉSTAMOS

AZORÍN 17707

BIBLIOTECA DEL MAR 3964

CARLES ROS 5059

CARMELINA SÁNCHEZ-CUTILLAS 17140

CAROLA REIG Cerrada por obras

CASA DE LA REINA 11874

CLARA SANTIRÓ I FONT 12320

CONSTANTÍ LLOMBART 10158

EDUARD ESCALANTE 15002

FRANCESC ALMELA I VIVES 9754

GERMANA DE FOIX 7608

GREGORI MAYANS I SISCAR 8590

ISABEL DE VILLENA 8557

JOAN CHURAT I SAURÍ 2150

JOAN DE TIMONEDA 8380

JOANOT MARTORELL 14612

JOAQUIM MARTI I GADEA 13473

JOSEP MARIA BAYARRI 6834

LLUÍS FULLANA I MIRA 13645

MARIA BENEYTO 12572
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MARIA MOLINER 10608

MATILDE RAMOS 1929

NOVA AL-RUSSAFÍ 16472

PALAU DE L’EXPOSICIÓ 10976

PETXINA 15121

ROÍS DE CORELLA 9903

TEODOR LLORENTE 2543

TOMÀS VICENT TOSCA 20539

VICENT BOIX I RICARTE 4909

VICENT CASP I VERGER 14821

VICENT TORTOSA I BIOSCA 4031

VIVERS 6777

TOTAL 318028

39 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre activitats a les biblioteques municipals”.

PREGUNTA

"1.- ¿Qué actividades hay previstas en las bibliotecas para fomentar la lectura en todos los
sectores, es decir niños, jóvenes y adultos y personas mayores?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’acció cultural

1a: ¿Qué actividades hay previstas en las bibliotecas para fomentar la lectura en todos los
sectores, es decir, niños, jóvenes, adultos y personas mayores?

Actualmente las actividades en las bibliotecas municipales dependen de la licitación
iniciada el pasado año 2021. Dicha licitación constaba de 7 lotes, de los cuales 3 han sido
adjudicados y el resto resultaron desiertos y están pendientes de un nuevo proceso administrativo
para su adjudicación.
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Estos lotes adjudicados contemplan la realización de visitas y formaciones de usuarios
principalmente para las bibliotecas que no disponen de personal técnico, y de talleres de
manualidades y cómic destinados al público infantil, juvenil y adulto.

Independientemente de las actividades contratadas, el personal técnico de las bibliotecas
municipales, viene desarrollando actividades enfocadas a todas las franjas de edad tales como:
realización de visitas y formaciones de usuarios, clubs de lectura, audiciones, recitales, concursos
literarios en redes sociales, conferencias, exposiciones, participación en eventos no organizados
por la biblioteca donde esta se presta a las diferentes colectivos como lugar de realización de los
mismos (colegios, asociaciones de vecinos, universidades populares…)."

40 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre compliment normes de discapacitat i accessibilitat a les biblioteques
municipals”.

PREGUNTA

"1.- ¿Cumplen las bibliotecas con las normativas y/o recomendaciones de accesibilidad
para todas las personas con discapacidad?

2.- ¿Tiene instalados búcles para personas con discapacidad auditiva?

3.- ¿Tienen señalizados los distintos sectores con colores para las personas con
discapacidad visual?

4.- ¿Están eliminadas las barreras arquitectónicas en las bibliotecas tanto para acceder
como en su interior?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’acció cultural

"1a:  ¿Cumplen las bibliotecas con las normativas y/o recomendaciones de accesibilidad
para todas las personas con discapacidad?

Actualmente, no en su totalidad, pero estamos en colaboración con la Asociación Plena
Inclusión Comunidad Valenciana.

2a: ¿Tiene instalados bucles para personas con discapacidad auditiva?

No.

3a:  ¿Tienen señalizados los distintos sectores con colores para las personas con
discapacidad visual?
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No.  Disponemos de un fondo de libros de lectura fácil para personas con dificultades
cognitivas.

4a:  ¿Están eliminadas las barreras arquitectónicas en las bibliotecas tanto para acceder
como en su interior?

No existen barreras arquitectónicas en el acceso desde el exterior, pero en algunas de ellas
a día de hoy si existen barreras en el interior que están siendo mejoradas, así como el mobiliario
(mostradores, estanterías, pasillos o señalítica)."

41 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000008-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a “Sobre obres i noves biblioteques municipals”.

PREGUNTA

"1.- ¿Qué obras de mejora hay previstas en las bibliotecas en 2021?

2.- ¿Qué nuevas bibliotecas tiene previsto iniciar o abrir en 2021 la delegación?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’acció cultural

"En primer lugar, entendemos que, las preguntas formuladas se refieren al año 2022.
Siendo éste el caso, se informa que:

1a: ¿Qué obras de mejora hay previstas en las bibliotecas en 2021?

- MARTI I GADEA – Arreglo Cubiertas.

- AZORÍN – Instalación Ascensor.

- ABASTOS – Instalación de mamparas para sala de estudio.

2a: ¿Qué nuevas bibliotecas tiene previsto iniciar o abrir en 2021 la delegación?

- Traslado de la Biblioteca de Bayarri a la Alquería de Albors."

42 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a “Vacunació personal escoles infantils municipals”.

PREGUNTA
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"Teniendo en cuenta que los   menores de 5 años no están vacunados y que no es
obligatorio el uso de la mascarilla en los menores de 6 años, los profesionales que trabajan en la
red de escuelas municipales precisan de una atención especial tras el incremento de contagios en
las últimas semanas.

En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula, en su nombre y
en el del Grupo Municipal Popular, las siguientes preguntas:

1.- ¿Está vacunado el profesorado y el resto de personal que trabajan en las 10 escuelas
infantiles municipales? Los vacunados, ¿han recibido la tercera dosis?

2.- ¿Se están facilitando test de autodiagnóstico a los profesores y al resto del personal?

3.- ¿Se están entregando las mascarillas FP2, cada día, a todos los profesores y resto del
personal?

4.- ¿Qué otras medidas se han implantado en las 10 escuelas infantiles de titularidad
municipal?"

RESPOSTA

Sra. Ibáñez, regidora delegada d’educació

"1a: ¿Está vacunado el profesorado y el resto de personal que trabajan en las 10 escuelas
infantiles municipales? Los vacunados, ¿han recibido la tercera dosis? 

El profesorado y resto de personal de las escuelas infantiles está vacunado. Faltan 7
personas por recibir la tercera dosis.

2a: ¿Se están facilitando test de autodiagnóstico a los profesores y al resto de personal? En
estos momentos no se están dando test en ninguna Escuela Infantil Municipal.

3a: ¿Se están entregando las mascarillas FP2, cada día, a todos los profesores y resto del
personal? Tienen mascarillas FP2 para cada día hasta finales de Marzo.

4a: ¿Qué otras medidas se han implementado en las 10 escuelas infantiles de titularidad
municipal? Se ha puesto un servicio de limpieza adicional por COVID, guantes para cambio de
pañales y monitores extra para los grupos de convivencia estable. Esta información se refiere a
las 4 escuelas infantiles de gestión directa.

Respecto a las 6 Escuelas Infantiles de Gestión Indirecta, el personal es dependiente de la
empresa de la empresa adjudicataria, por tanto la responsabilidad en el control de los trabajadores
es de ella."

43 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a “Persones sense llar”.
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PREGUNTA

En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe, formula las preguntas
siguientes:

"1.- ¿Qué actuaciones se están desarrollando con las personas que viven en la calle además
del último censo realizado?

 2.- ¿Cuándo se va a volver a vacunar a estas personas de la segunda dosis?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

 "1a: Quines actuacions s'estan desenvolupant amb les persones que viuen al carrer a més
de l'últim cens realitzat?

- Atenció integral de les persones sense llar a la ciutat, des de la baixa exigència, acollida
en albergs, programes específics par a persones sense llar, centres de dia, tallers prelaborals,
itineraris d’inserció laboral, protecció de situacions de vulnerabilitat, vivendes supervisades per a
l’autonomia…

- Intervenció tècnica i professional.

- Treball de carrer.

- Operació fred.

- Atenció psicològica.

- Unitat de detecció GEAC. Grup Especial d'Atenció al Ciutadà, més conegut com a Unitat
X-4.

- Treball en xarxa.

- Execució dels diferents convenis amb entitats del Tercer Sector.

- Coordinació amb la Coordinadora d’Acollida Centralitzada en la qual estan representades
les principals organitzacions que treballen en el sector: Associació Natania, Fundació Salut i
Comunitat, Associació Valenciana de Caridad i San Joan de Déu junt amb el CAST.

2a: Quan es tornarà a vacunar a estes persones de la segona dosi?

Es van vacunar els dies 29 i 30 de novembre a l’Hospital General."
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44 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a “Centres Ocupacionals Municipals”.

PREGUNTA

"En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe, presenta las preguntas
siguientes:

1.- ¿Cuál es el procedimiento establecido por el Ayuntamiento para acceder a un centro
ocupacional municipal?

 2.- ¿Cuántos expedientes de solicitud para acceder a un centro ocupacional municipal se
han remitido a la Conselleria de bienestar social en el último año?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1a: Quin és el procediment establit per l'Ajuntament per a accedir a un Centre
Ocupacional Municipal?

Atès que la totalitat de les places dels centres ocupacionals municipals estan
subvencionades per la Conselleria d'Igualtat i Polítiques Inclusives, en el moment que es
produeix una vacant en qualsevol dels tres centres ocupacionals municipals, des de la Secció
d'Atenció a la Diversitat Funcional es realitza una petició per a cobrir aquesta plaça, sent la
Direcció Territorial de Benestar Social qui comunica el nom o noms de les persones usuàries a
valorar entre les sol·licitants que figuren en la llista d’espera del recurs en aquell moment.

En aquest sentit, la sol·licitud d’un centre d’atenció diürna de persones amb discapacitat
intel·lectual (centre ocupacional o centre de dia) es realitza a través del procediment de valoració
de la situació de dependència i del dret a les prestacions del sistema. 

2a: Quants expedients de sol·licitud per a accedir a un Centre Ocupacional Municipal s'han
remés a la Conselleria de Benestar Social en l'últim any?

Tal com s’ha respost a la pregunta anterior, des de la Secció d'Atenció a la Diversitat
Funcional no es remet cap sol·licitud d’accés als COM, el que es remet son les peticions per a
cobrir places vacants, sent la Direcció Territorial de Benestar Social qui ens envia els expedients
d’usuàries que figuren a la seua llista d’espera per a valorar.

En aquest sentit durant l’exercici 2021 van haver les següents baixes, i les corresponents
incorporacions, als COM:"
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COM Gravador Planes 6

COM Isabel de Villena 6

COM Juan de Garay 2

45 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a “Espai Social en Benimamet”.

PREGUNTA

"En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe formula las preguntas
siguientes:

1.- ¿En qué va a consistir el espacio intergeneracional de atención social que se va a
construir en Benimamet?

2.- Qué actividades se van a desarrollar en este espacio intergeneracional de atención
social?

3.- ¿Cuándo está previsto que esté en funcionamiento este espacio intergeneracional?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, regidora delegada de Servicis Socials

"1a: En què consistirà l'espai intergeneracional d'atenció social que es construirà en
Benimàmet?

L’òrgan competent és la Conselleria d’Igualtat i Polítiques Inclusives. Pot tramitar la
petició d’informació a través del seu Grup Parlamentari.

2a: Quines activitats es desenvoluparan en este espai intergeneracional d'atenció social?

L’òrgan competent és la Conselleria d’Igualtat i Polítiques Inclusives. Pot tramitar la
petició d’informació a través del seu Grup Parlamentari.

3a: Quan està previst que estiga en funcionament este espai intergeneracional?

L’òrgan competent és la Conselleria d’Igualtat i Polítiques Inclusives. Pot tramitar la
petició d’informació a través del seu Grup Parlamentari."
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46 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a “Parkour Torre de Miramar”.

PREGUNTA

"En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe presenta las preguntas
siguientes: 

1.- ¿Han revisado los técnicos municipales de deportes el proyecto de instalación del
circuito de Parkour, danza humana, skate y otras disciplinas urbanas en la zona inferior de la
rotonda de la Torre de Miramar?

2.- ¿Está homologado este espacio?

3.- ¿Cuándo está prevista la apertura de este espacio?

4.- ¿Se va a crear otro espacio de Parkour en nuestra ciudad ?, ¿dónde?"

RESPOSTA

Sra. Bernabé, regidora delegada d’esports

"1a: La concejala delegada ha pedido un informe técnico a la OA FDM para valorar las
instalaciones que albergarán la práctica deportiva propuesta recientemente por la delegación de
Parques y Jardines para la Torre de Miramar.

2a: Este espacio no está adscrito a la delegación de deportes.

3a: Este espacio no está adscrito a la delegación de deportes.

4a: La Fundación Deportiva Municipal está trabajando con Federaciones y clubes para el
desarrollo de espacios que se ajusten a la normativa y reglamentación vigente."

47 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular,
relatives a “Pla municipal per a la diversitat sexual i de gènere de la nostra ciutat”.

PREGUNTA

"En relación con el asunto de referencia, la concejala que suscribe, formula las preguntas
siguientes:

1.- ¿En qué situación se encuentra la encuesta del Plan municipal para la diversidad sexual
y de género de nuestra ciudad ?
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 2.- ¿Cuántas personas han participado en este estudio completando el cuestionario en línea
anónimo?"

RESPOSTA

Sra. Beamud, regidora delegada d’igualtat i politiques de génene i LGTBI

"1a: En quina situació es troba l'enquesta del Pla municipal per a la diversitat sexual i de
gènere de la nostra ciutat?

Ara per ara s’ha lliurat per l’empresa licitadora de l’estudi una primera proposta de
diagnosi sobre les realitats de la població LGTBI+ de València, per tal de conèixer el seu context
vital, les situacions discriminatòries que pateixen i les seues necessitats. D’esta manera podrem
passar a dissenyar actuacions més efectives i eficaces per reduir les desigualtats i discriminacions
que dificulten la seua vivència de la ciutat de manera equitativa, inclusiva i digna. Des de la
Delegació d’Igualtat s’està revisant la proposta de diagnòstic per tal d’obtindre el document ferm
definitiu.

2a: Quantes persones han participat en este estudi completant el qüestionari en línia
anònim? 

Han respost al qüestionari 723 persones, de les quals hem descartat 4 enquestes per les
respostes invàlides."

48 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a “Programa "Cultura als Pobles de Valencia 2021”.

PREGUNTA

"Durante el mes de noviembre de 2021, se ha desarrollado el programa "Cultura al Pobles"
por parte de la Concejalía  de Patrimonio y Recursos Culturales, que ofrece una serie  de
actividades para acercar la oferta cultural de la ciudad a los núcleos de población de las
pedanías o de pobles de València.

Según la información publicada, el programa incluyó cerca de 60 actividades realizadas en
los 18 núcleos de población que conforman els Pobles de Valencia. Sobre este asunto se plantean
las siguientes PREGUNTAS:

1.- ¿Se han realizado todas las actividades previstas y publicadas en el programa? En caso
contrario ¿que actividades no se han podido llevar a cabo y cuál ha sido el motivo de su
cancelación? ¿Se ha realizado un seguimiento de la participación /asistencia de público a las
actividades? En caso afirmativo ¿cuántas personas han participado en las mismas?

2.- ¿A cuánto asciende el presupuesto total destinado al citado programa cultural?
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3.- ¿Cual ha sido la participación de la Coordinadora de Sociedades Musicales Federadas
de València (COSOMUVAL) en el programa de CULTURA ALS POBLES DE VALÈNCIA?
Se solicita relación de actividades realizadas y sociedades musicales asociadas participantes.

4.- El programa cultural incluye un proyecto denominado "Pobles en Peu d’Art" que
incluye una fase de investigación en  la que el equipo participante explora el pueblo y sus
principales agentes y posteriormente diseña y desarrolla unas actividades a través de un proceso
de creación comunitaria ¿qué actividades concretas se ha desarrollado en el marco de dicho
proyecto durante el ejercicio 2021? ¿Qué entidades y/o personas han participado en el mismo?
¿Cuál es el presupuesto destinado a este proyecto? ¿Cuál es el perfil profesional de los miembros
del equipo encargado de su desarrollo?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1a: ¿Se han realizado todas las actividades previstas y publicadas en el programa?

En caso contrario ¿qué actividades no se han podido llevar a cabo y cuál ha sido el motivo
de su cancelación? ¿Se ha realizado un seguimiento de la participación /asistencia de público a
las actividades? En caso afirmativo ¿cuántas personas han participado en las mismas?

Sí, a excepció d’un concert a causa de la pluja. A raó de 100 cadires per actuació i de
l’ocupació de l’aforament, es pot concloure que l’afluència de públic va estar al voltant d’una
mitjana de 60 persones per actuació; cal dir que la densitat de población és molt variable en
funció dels pobles, i en alguns casos la població resident és molt reduïda, la qual cosa fa que la
valoració de la mitjana d’assistència de públic siga molt satisfactòria, com així s’ha transmès per
part de les alcaldies del pobles.

2a: ¿A cuánto asciende el presupuesto total destinado al citado programa cultural?

La contractació artística de les activitats culturals que conformen la programació de
Cultura als Pobles de València ascendeix a 69.884’86 €.

L’adjudicació del contracte de producció tècnica, equipament i personal, s’ha licitat per un
import de 66.416,77 €.

La campanya publicitària assignada a la promoció del projecte CULTURA ALS POBLES
DE VALÈNCIA, adjudicada mitjançant licitació, ascendeix a un total de 8.228,00 €.

3a: ¿Cuál ha sido la participación de la Coordinadora de Sociedades Musicales Federadas
de Valencia (COSOMUVAL) en el programa de CULTURA ALS POBLES DE VALÈNCIA?
Se solicita relación de actividades realizadas y sociedades musicales asociadas participantes.

- Unió Musical Santa Cecilia de Castellar-L’Oliveral, a Beniferri (concert).

- Sociedad instructivo Musical de El Palmar, a Pinedo (concert-que es va cancel·lar per la
pluja).
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- Sociedad Musical Amics de la Música de Benifaraig, a Mauella (concert).

4a: El programa cultural incluye un proyecto denominado "Pobles en Peu d’Art" que
incluye una fase de investigación en la que el equipo participante explora el pueblo y sus
principales agentes y posteriormente diseña y desarrolla unas actividades a través de un proceso
de creación comunitaria ¿Qué actividades concretas se ha desarrollado en el marco de dicho
proyecto durante el ejercicio 2021? ¿Qué entidades y/o personas han participado en el mismo?
¿Cuál es el presupuesto destinado a este proyecto? ¿Cuál es el perfil profesional de los miembros
del equipo encargado de su desarrollo?

Pobles en Peu d’Art és un procés de creació col·laborativa centrat en la comunitat i el seu
espai territorial i simbòlic: el poble. El procés s’inicia amb una fase d’investigació on l’equip de
Pobles en Peu d’Art explora el poble, passeja pels carrers, xarra amb les veïnes i veïns, i, en
complicitat amb les diverses associacions, agents culturals i l’alcaldia, dissenya i desenvolupa
unes activitats d’implicació artística per a gaudir col·lectivament de la memòria, el vincle i la
identitat comunitàries.

Les activitats concretes que s’han desenvolupat amb el veïnat del Saler, el Perellonet i el
Palmar han sigut les següents:

EL SALER

-Taller a l’IES SALER: Imatges del Saler. (Sessió I: encontre de joves i veïns; Sessió II:
recorregut fotogràfic pel Poble: Sessió II: selecció de fotos per a l’Arxiu de la Memòria Gràfica
del Saler).

-Arxiu Memòria Gràfica del Saler: (Fase I: arreplegada de fotos del veïnat; Fase II:
elaboració vídeo amb fotos taller+ arreplegada fotos veïnat; Fase III: Acte conjunt Acsut, Falla +
Alcaldia per a presentar Video i fer crida per a continuar amb l’Arxiu a través de l’Alcaldia).

-Disseny de l’activitat realitzat amb:

. Alcaldia del Saler. Maria Gimeno i equip de col·laboradors: Ruth Marco i Fundació
Assut.

. IES Saler. Mestres responsables del projecte: Elena Pizarro i Àngeles Arocas

Desenvolupament de l’activitat amb Participació de:

Col.lectius i associacions veïnals:  Associació veïns, Fundació Assut, Associació Casa de
la Demanà, Falla Embarcadero.

Joves de l’Institut: Patri, Borja, Richard, You, David N., Dani Q., Luna_conca, Helena
Santos, Elisabet Gómez, Candela Torrent, Aïnara Estevens, María Iranzo, Pitu, Rosa Melano, Ri,
RAL, LUMYL, Laura Mas, Saimara, Mar Navarro, Borja, I de la noxe, Angy Soos, Ángela
Pérez, Alba Baños, Aitor Lanuza, Manel Muñoz, Pepe González i Manuel Rubio.
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Veins i veïnes que van aportar fotos i testimonis a la trobada amb els joves: Lola Gimeno
Bonilla, Amparo Dasí Marco, Julia Soler Marco, Mateo Torrentí Gil, Antonio Torrentí Gil, Maria
Inés Ballester, Enric Dasí Fayos, Amparo Gallardo Dasí, Carlos Sancanuto Soler, Francisco
Moret Roig, Mercedes Roig Martínez, Gaspar Ballester Marco, Amparo Alacreu Gonzalez,
Merche Navarro Chornet, Cristina Marco Marco,  Ruth Pascual Marco, Vicenta Soler Torrentí.

Assistència a la PRESENTACIÓ DEL VIDEO a la Casa de la Demanà: 65 persones.

EL PALMAR 

-Activitat: Disseny col.lectiu i elaboració participativa de Mural memòria i present del
Palmar.

Disseny de l’activitat realitzat amb: Alcaldia i Falla Plaça La Sequiota.

Amb la col.laboració profesional i remunerada des del projecte de l’artista local: Rafa
Chardí

Participació a l’activitat:

-Sessió I i II (Disseny de continguts i estètiques del Mural): 15-20 participants

-Sessió III (Pintada i inauguració del Mural): Rafa Chardí + 10-15 xiquets + 20-25
persones.

(Nota: l’activitat es va aplaçar per pluja i finalment es va realitzar en un dia en que també
es complicà l’oratge. Qüestions que van aminorar la participació que s’estimava major eixe dia
per l’expectativa generada en les sessions anteriors).

PERELLONET: DOCUMENTAL PARTICIPATIU AL VOLTANT DE LA MEMÒRIA
DEL POBLE

-Activitat: enregistrament d'un documental sobre la identitat i la memòria del Perellonet
realitzat a través d'entrevistes als veïns i veïnes i presentació en la plaça del Perellonet del
documental amb berenar de xocolate i coca de llanda.

Partipació en el Disseny: Alcandia del Perellonet, veïns i associacions.

Sessions de gravació: 18 entrevistes: Fina, Iris, Alfonso, Ramón, Amparo, Consuelo,
Yolanda (presidenta avv), José,   Willy, Javi (secretari avv), Pepito,   Ximo Pantaló, Miguel el
Nina, Mario i Paquito el "churret", Alcalde, i Pao.

Col.lectius i associacions veïnals: Associacions de veïns, Associació de Comerciants i
Hostalers, Falla, alcaldia.

Participació a l’activitat de la presentació: 35-40 participants.
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L i n k  d e l  v í d e o  a  x a r x e s :  
 https://www.facebook.com/poblesenpeudart/videos/1284591328673698

El pressupost del projecte ascendeix a 17.968’50 €

L’equip POBLES EN PEU D’ART està format per:

Direcció artística: Anna Albaladejo. Creadora escènica i pedagoga teatral, llicenciada en
Art Dramàtic y Doctora en Teatre por la U.V

Direcció comunicació i audiovisual: Sandra Sancha. Comunicadora social i gestora
cultural, llicenciada en Publicitat  i Màster en Gestió Cultural.

Càmera, edició i muntatge audiovisual: Raúl Sánchez. Fotògraf i director audiovisual,
graduat com a tècnic superior en Il·luminació e Imatge fotogràfica.

Producció: Claudia Alfonso. Comunicadora social i producció, llicenciada en museologia i
master en gestió cultural."

49 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. María Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
relatives a “Situación actual de las Atarazanas del Grao”.

PREGUNTA

"El pasado 30 de diciembre el Síndic de Greuges recomendó al Ayuntamiento de Valencia
que, en cumplimiento de lo dispuesto en su anterior recomendación de fecha 21 de septiembre de
2020, “se eliminen correctamente todas las pintadas presentes en este Bien de Interés Cultural, se
repare y rehabilitar el muro lateral, recayente a la Plaza del Tribunal de las Aguas, y se evite el
estacionamiento indebido de vehículos junto a la fachada posterior y laterales de este BIC”.

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

1.- ¿Qué actuaciones se han realizado por parte del Ayuntamiento de València en
cumplimiento de las recomendaciones del Síndic de Greuges realizadas el 21 de septiembre de
2020 tras la queja del Círculo por la Defensa y Difusión del Patrimonio Cultural y aceptadas por
el Consistorio en noviembre de ese mismo año? Interesamos se nos facilite un desglose
pormenorizado de las mismas.

2.- ¿Piensa el Ayuntamiento de València aceptar las recomendaciones emitidas por el
Síndic de Greuges el pasado 30 de diciembre? ¿Cuál es el posicionamiento del equipo de
gobierno en relación con las sugerencias contenidas en la citada resolución? ¿Ha respondido ya
por escrito al Síndic de Greuges? ¿En qué fecha? ¿Qué medidas concretas se piensa adoptar para
su cumplimento?"

RESPOSTA
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Sra. Tello, regidora delegada de patrimoni i recursos culturals

"1a: Quines actuacions s'han realitzat per part de l'Ajuntament de València en compliment
de les recomanacions del Síndic de Greuges realitzades el 21 de setembre de 2020 després de la
queixa del Cercle per la Defensa i Difusió del Patrimoni Cultural i acceptades pel Consistori al
novembre d'aqueix mateix any? Interessem que se'ns facilite un desglossament detallat
d'aquestes.

La Recomanació del 21 de setembre de 2020 deia:

“RECOMANEM que, en contestació a l'escrit presentat per l'autor de la queixa amb data
4/11/2019, es dicte i notifique la corresponent resolució motivada, i s'adopten, de manera
coordinada entre els diferents serveis públics municipals, totes les mesures que siguen
necessàries per a eliminar correctament les pintades efectuades sobre el referit bé d'interés
cultural (també en l'intradós de les portes posteriors i les pròpies portes, que donen al carrer
Salvador Gasull) i evitar de manera efectiva l'estacionament indegut de vehicles al costat de la
façana posterior i laterals d'aquest.

RECORDEM EL DEURE LEGAL de contestar, dins del termini i en la forma escaient, als
escrits presentats per l'autor de la queixa, evitant aplicar sistemàticament al silenci administratiu i
justificant recepció dels mateixos en el termini màxim de 10 dies”.

En el moment en què es va rebre la queixa i la recomanació es va procedir a la neteja de
l'intradós a les portes posteriors i de les pròpies portes.

També es van netejar els grafitis del mur.

Aquests grafitis es produeixen, desgraciadament, amb continuïtat, i durant el 2021, s'han
realitzat més neteges, concretament una de 12 grafitis de la façana.

Respecte al problema de l'estacionament indegut, i sense perjudici de les competències
pròpies de la Policia Local, per part d'aquest Servei es va impulsar la coordinació amb els serveis
afectats, i finalment no es va procedir a la instal·lació dels esmentats pilons perquè es va
comprovar que als carrers adjacents hi ha negocis i garatges, no sent possible el bloqueig de
l'accés a aquests.

El motiu pel qual la Policia Local/la grua no retira sistemàticament els vehicles mal
aparcats en la zona, han de preguntar-ho a la delegació competetent.

En l'actualitat el BIC compta amb càmeres de videovigilància gestionades essencialment
des de la Policia Local.

2a: Pensa l'Ajuntament de València acceptar les recomanacions emeses pel Síndic de
Greuges el passat 30 de desembre? Quin és el posicionament de l'equip de govern en relació amb
els suggeriments continguts en la citada resolució? Ha respost ja per escrit al Síndic de Greuges?
En quina data? Quines mesures concretes es pensa adoptar per a la seua emplene?
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No consten en aquest Servei aquestes recomanacions per tant no es poden valorar les
consideracions en tant que no es conega el contingut."

50 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Santiago Ballester Casabuena, del Grup Municipal Popular,
relatives a “Despeses Cavalcada de Reis”.

PREGUNTA

"En base al asunto referenciado, solicitamos la siguiente información:

Faciliten listado de todas las contrataciones realizadas para la celebración de la cabalgata
de reyes de 2022."

RESPOSTA

Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva

"La Cavalcada de Reis, com és sabut es va suspendre en el seu format original, seguint les
recomanacions de la Conselleria de Sanitat.

En el seu lloc i, abans de res per a, d'una banda complir amb els compromisos contractuals
adquirits per la Delegació de Cultura Festiva i, per una altra, oferir un dels espectacles més
significatiu de les festes nadalenques amb la seguretat sanitària adequada, es va reubicar en la
plaça de bous.

Esta decisió, va suposar un gran esforç tècnic d'adaptació d'un muntatge ideat per a
discórrer pels carrers de la ciutat a un espai tan reduït com la plaça de bous.

Quant a les contractacions per a la celebració d'este festeig, es desglossen a continuació:

TIPUS DE CONTRACTE ADJUDICATARI ESPECTÀCLE

ARTÍSTIC CLOSE ACT THEATRE AND DESING ACTUACIONES 5 SAURUSSES

ARTÍSTIC  PASCUAL SALVADOR PERIS PIERA LA MAGIA DE DOLÇA

ARTÍSTIC  ASOC.FOLK. TRADICIONAL DE LA CCVV PASTORETS I PASTORETES

ARTÍSTIC  PAVANA THEATERPRODUKTIES NIGHT COLOURS

ARTÍSTIC  ASOC.CULTURAL VALÇAINA ACTUAC. GRUP VALÇAINA

ARTÍSTIC  PITAL S.L L’AVI MARTÍ

ARTÍSTIC  XARXA TEATRE, S.L CARRO+TELESCOPIO+CARROS
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ARTÍSTIC  ASOC.CULT.MALETE PRODUC.MASTERS ACTUACIÓ EN CAVALCADA

ARTÍSTIC  ACETA LINARES SERGIO BALLARINES

ARTÍSTIC  MADUIXA TEATRE, S.L POPS CORN+PRESENTACIÓ

ARTÍSTIC  MANTIS ARRUGANTIS, S.L BERINGEI

ARTÍSTIC  MARACAIBO TEATRO, S.L ZARABANDA

ARTÍSTIC  ORTEGA GALLARDO, ANA ESTHER EL JARDÍ DEL VI

ARTÍSTIC  COMPAGNIE PARIS BENARES OISHO PÁJARO GIGA

ARTÍSTIC  CARROSSES EL LLOMBO, S.L LA MÀGIA D’ORIENT

ARTÍSTIC  DINAMIC PRODUCC. DE ESPECTAC. ACROBATAS

ARTÍSTIC  ASOC. CULTURAL EL FORCAT CABUTS CIUTAT VALÈNCIA

ARTÍSTIC  ESPECT.HERRERA MULLER PRODUC SL HERODES CABALL

ARTÍSTIC ASOC.CULT. JOVE MUIXERANGA GEGANTS DE LA CIUTAT

ARTÍSTIC ARTEFACTE CREACIONES ARTIS. S.L HELICOPTER

ARTÍSTIC AGRUP. MUSICAL GAYANO LLUCH ACTUACIÓ EN CAVALCADA

ARTÍSTIC AGRUP. MUSICAL SAN ISIDRO ACTUACIÓ EN CAVALCADA

ARTÍSTIC AGRUP. MUSICAL PATRAIX ACTUACIÓ EN CAVALCADA

ARTÍSTIC ASSOCIATION PICTO FACTO TRINOCEL A BASCUL

ARTÍSTIC BAÑO GARCÍA ALBERTO PERSONATGES PER A CAVALCADA

SUBMINISTRAMENTS BONILLA BALSCO MARIA AMPARO CARACT MAQUILLAJE

SUBMINISTRAMENTS VICENT DOÑATE, JUAN REALIZ. VIDEO STREAMING

SUBMINISTRAMENTS HURACAINS INDUMENTARIA S.L VESTUARIO CAVALCADA REI

SUBMINISTRAMENTS GRAFIQUES ORTELLS, S.L SUMINIS.15000 CORON

SUBMINISTRAMENTS BORDADOS REGISOL, S.L. 2000 PUZLES **

SUBMINISTRAMENTS TODODULCE, S.A. 3000 KG CARAMELS**

SUBMINISTRAMENTS PLAY BY PLAY AND NOVELTIES EUROPE SUMINIS DE 1200 PELUCHES**

OBERT SIMPLIFICAT LA FAM PERSONAL EXPOJOVE I CAVALCADA*

OBERT SIMPLIFICAT PRODUCCIONES AMB INFRAESTRUCTURA CAVALCADA

    *Personal utilitzat tant en la reubicació d'espectacles com en
la Cavalcada de Reis
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    ** no s'han utilitzat per protocol covid

     

En este punt, quant al procediment seguit en els contractes artístics tramitats pel Servei de
Cultura Festiva, hem de matisar que la programació artística de la Cavalcada de Reis, es va
aprovar per Acord de la Junta de Govern Local núm. 104 de data 19 de novembre de 2021 i, la
seua ampliació per Acord de la Junta de Govern Local núm. 21 de 26 de novembre de 2021. La
programació aprovada, no va ser rebatuda ni qüestionada.

Respecte al procediment de contractació utilitzat, ve confirmat per la Llei de Contractes del
Sector Públic.

D'una banda, l'article 25.1.a) recull com a contractes privats “Els que tinguen per objecte la
creació i interpretació artística i literària (…)”.

D'altra banda, l'article 118 de la LCSP qualifica com a contractes menors de servei, aquells
l'import dels quals siga igual o inferior a 15.000 €.

Finalment, la Junta Consultiva de Contractació Pública de l'Estat, en el seu expedient
36/2018 “Aplicació dels contractes menors als serveis artístics i literaris” conclou:

“esta Junta Consultiva conclou que la contractació per les Administracions Públiques
d'activitats que tinguen per objecte la creació i interpretació artística i literària i els d'espectacles
amb el número de referència CPV de 79995000-5 a 79995200-7 i de 92000000-1 a 92700000-8,
qualificats com a contractes privats conformement a l'article 25.1.a).1r LCSP, pot efectuar-se a
través del procediment establert per als contractes menors en l'article 118 LCSP, sempre que el
seu valor no passe els llindars que per als contractes de serveis contempla el referit article 118
LCSP i es complisquen els altres requisits que l'esmentat precepte estableix”."

51 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Santiago Ballester Casabuena, del Grup Municipal Popular,
relatives a “Despeses de Cap d’Any”.

PREGUNTA

"En base al asunto referenciado, solicitamos la siguiente información:

Faciliten listado de todas las contrataciones realizadas para la celebración de la Nochevieja
2021/2022."

RESPOSTA

Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva
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"Les despeses realitzades per a la celebració de les campanadas de cap d'any són les
següents:

1a: Pirotècnia 8.000,00 euros, més 1.680,00 euros en concepte d'IVA al 21%, la qual cosa
fa un total de 9.680,00 euros. (ext. 01904/2021/1170).

2a: La Festa de Cap d'any 2021, es va adjudicar pel Servei de Contractació per un import
de 42.070,28 €. No obstant això, atés que l'esdeveniment va ser suspés en la seua major part, el
Servei de Cultura Festiva es troba a l'espera que per part de l'empresa adjudicatària es
comuniquen les despeses realitzades per a abonar la part executada del contracte més la
indemnització que per llei li correspon.(ext. 01904/2021/905)."

52 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000002-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Santiago Ballester Casabuena, del Grup Municipal Popular,
relatives a “Despeses Expojove”.

PREGUNTA

"En base al asunto referenciado, solicitamos la siguiente información:

Faciliten listado de todas las contrataciones realizadas para la celebración de EXPOJOVE
2021/2022
Debido a que se canceló y se distribuyó la celebración en diferentes edificios municipales
¿Se anuló algún contrato? En caso afirmativo indiquen cual
¿Se indemnizó a algún contratista por la cancelación de dichos contratos? Indiquen el
contratista e importes
¿Se minoró el importe a pagar a algún contratista por la cancelación/ modificación de las
actuaciones? Indiquen el contratista e importes."

RESPOSTA

Sr. Galiana, regidor delegat de cultura festiva

"1a: Per a la celebració de la Fira Expojove 2021-2022 en el seu format original, pel Servei
de Cultura Festiva es van realitzar les següents procediments de contractació:
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CONTRACTE ADJUDICATARI PRESTACIÓ

ARTÍSTIC TOC DE FUSTA SL L’ATELIER

ARTÍSTIC PITAL, SL LA GRAN TEMPESTA

ARTÍSTIC TOMBS CREATIUS SLU COLORS DE MONSTRE

ARTÍSTIC CIVI CIVIAC PRODUCCIONES, SL FIRA DEL INVENTS

ARTÍSTIC VAGUEOIS FLORENCE FIRA DELS IMPOSSIBLES

ARTÍSTIC CULTURCLIC SL CHOCOLITOS+ORGOS

ARTÍSTIC L’HORTA TEATRE RODAR I RODAR

ARTÍSTIC RUBÉN ARANDA SANCHIS CREA

ARTÍSTIC LA COMPAÑIA DE ROW DE ROWAN SL UN DIA D’ESCOLA

ARTÍSTIC PRODUCCIONES SCURA SL SATSUMA 3.0

ARTÍSTIC PRODUCCIONES SCURA SL LA GLUPS BAND

ARTÍSTIC ASS SOCIO CULTURAL CIRC FENT PALANCA

ARTÍSTIC EDUARDO A. MARTÍNEZ PÉREZ RODA CYR

ARTÍSTIC DARIAN COBAS VARGAS AERIAL STAPS

ARTÍSTIC MARTA MARTÍN PARRA MALABARES

ARTÍSTIC MAXIMILIANO SITIA GROSSI FALA DEL CIRC (PRESENTADOR)

ARTÍSTIC JUAN D. SANCHIS GARCÍA FLIPA DE RAMONET

ARTÍSTIC ROSA ANA MIRA TALÓN NANETS BAND ROCK

ARTÍSTIC RUBÉN NAVARRO BALAGUER IRUIXA I SCARGOTS

ARTÍSTIC ROCHI MUSIC SL ROCK AND ROLL

ARTÍSTIC CERCAVILA COOP. DANI MIQUEL

ARTÍSTIC MADUIXA TEATRE SL FESTA POP

ARTÍSTIC EVENTIME PRODUCCIONES SL SUPERMUSIC

ARTÍSTIC MIGUEL ANGEL SEPULVEDA PASCUAL BATALLA DE GALLOS

ARTÍSTIC ENRIQUE MONTOYA NAVARRO TORNILLO MAGIC
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SIMPLIFICAT
ABREVIAT

PRODUCCIONES AMB TALLERES INFANTILES-JUVENILES

O B E R T
SIMPLIFICAT

TM2 AUDIOVICUALES SL IL·LUMINACIÓ, SO, AUDIOVISUAL

SIMPLIFICAT
ABREVIAT

MDOSB COMUNICACIÓN SL DECORACIÓ

NEGOCIAT DECORACIONES PINAZO SL SUBMINISTRAMENT MOBILIARI

2a: La Delegació de Cultura Festiva, no ha anul·lat cap contractació.

Dit això i, a causa la cancel·lació de la Fira Expojove 2021-2022, es va procedir a la
reubicació dels espectacles artístics en tres sales municipals. D'esta manera, es va donar
compliment a l'obligació contractual adquirida per la Delegació de Cultura Festiva i, d'altra
banda, es va oferir a la ciutadania una oferta d'oci nadalenc de qualitat.

En esta línia, es van modificar els contractes artístics en el sentit de canviar la ubicació de
la celebració de les representacions artístiques.

D'altra banda, referent a les contractacions de subministraments, en estar en la seua major
part executats, ja que, la suspensió de la Fira Expojove 2021-2022 es va comunicar a dos dies de
la seua inauguració, el Servei de Cultura Festiva es troba a l'espera de rebre els informes dels
proveïdors, a fi d'abonar els treballs realitzats.

3a: Segons allò que s'ha fixat per l'article 213 apartat 4 de la Llei de Contractes del Sector
Públic, “el contractista tindrà dret a una indemnització del 3 per cent de l'import de la prestació
deixada de realitzar (…)”.

En data de hui, el Servei de Cultura Festiva s'ha posat en contacte amb els adjudicataris
afectats per la cancel·lació de la Fira Expojove 2021-2022 perquè presenten els informes i la
documentació necessària per a procedir a l'abonament de les quanties reportades.

4a: L'import de les contractacions artístiques no s'ha minorat.

Les contractacions de subministraments s'abonaran en la quantia establida per la llei de
contractes del sector públic."

53. (E 1) RESULTAT: CONTESTADA
ASSUMPTE:
PREGUNTA “in voce” del Sr. Narciso Estellés Escorihuela, del Grup Municipal Ciutadans,
relativa a "Sobre la instal·lació de desfibril·ladors (DESA) i de dispositius anti-ennuegada tant
per a xiquets com per a adults, en els centres educatius de titularitat municipal com a col·legis,
escoles infantils i en el conservatori i sobre filtros EPA”.

El Sr. Estellés indica que en mayo de 2021 se aprobó moción del Grupo Ciudadanos sobre
desfibriladores en centros escolares y otra de noviembre de 2020 sobre filtros EPA.
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La Sra. Ibáñez contesta que hablará con los responsables de los centros escolares para ver
en qué situación están pero cree que todavía no se han ejecutado estas actuaciones.

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les nou hores i quaranta-dos minuts, la
Presidència alça la sessió, de la qual s’estén la present acta que firma la Sra. Presidenta i que jo,
el Secretari, certifique.


